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S seje Zbora združenega dela in Zbora krajevnih skupnosti 

Odlokov o prenehanju lastninske pravice 
ne smemo enačiti z nacionalizacijo 
Kljub obsežnemu dnevnemu re

du tokratnega zasedanja občinske 
skupščine seje vse vrtelo le okrog 
razlastitvenih odlokov na območju 
zazidalnih načrtov soseske B-2 na 
Perovem, B-17 na Duplici, B-3 v 
Novem trgu in B-8 na Zgornjem 
Perovem. Čeprav so bili prvi trije 
odloki v javni razpravi vse do kon
ca avgusta in bi se občani torej 
lahko temeljito seznanili z njimi, 
razčistili nejasnosti, uskladili mne
nja s predlagatelji odloka, ...jena 
seji zbora krajevnih skupnosti pri
šlo do zapleta pri sprejemanju 
omenjenih odlokov. Delegacija 
Krajevne skupnosti Novi trg je 
predlagala, da se predlog odloka o 
prenehanju lastninske pravice na 
območju B-3 Novi trg in Osnutek 
odloka o prenehanju lastninske 
pravice na območju B-8 Zgornje 
Perovo umakneta z dnevnega re
da. To seveda pomeni usklajeva
nje in ponovno zasedanje zbora v 
zvezi s to problematiko. 

Iz razprav delegatov o omenje
nih odlokih in nejasnostih v zvezi z 
njimi je bilo razbrati, da bi stvari 
po mnenju nekega delegata bolj 
»gladko stekle« skozi skupščinski 
postopek, če bi ljudem že v javni 

Po njegovih besedah daje zakon 
o stavbnih zemljiščih iz leta 1984 
možnost odlokom o prenehanju 
lastninske pravice, Ustava pa glede 
tega pravi, da zemljišča, kjer je na
črtovana kompleksna gradnja, ne 
smejo biti v zasebni lasti. 

Seveda pa si občani to razlasti
tev napačno.razlagajo. To namreč 
ni razlastitev v smislu bivše naci
onalizacije, kjer je šlo za temeljno 
materialno odtujevanje lastnine. 
Tu pa gre za razlastitev le v for
malnem smislu, saj občanom, ki na 
tej zemlji živijo še vedno ostane 
popolna pravica uporabe vsega 
funkcionalnega zemljišča okrog 
hiše. 

Albert Rejc je v uvodnem govo
ru tudi poudaril, da edino tak od
lok pripelje do učinkovitega in hi
trega rezultata. Prejšnji način do
govarjanja s posameznimi lastniki 
zemlje, ko se je gradila kakršnako
li infrastruktura (za kar je bila po
trebna odprodaja tistega dela zem
lje), je vodilo le k dolgim postop
kom, pregovarjanjem in tudi tožar-
jenju. 

»S tem odlokom pa omogočamo 
kompleksno graditev zemljišča, 
preprečili bomo stihijsko gradnjo, 
najprej pa bo na teh zemljiščih 

Stališča Občinske konference SZDL 
o razlastitvi stavbnih zemljišč 

Predsedstvo občinske konference SZDL, je na zadnji seji razpravljalo 
o vseh razsežnostih problemov, ki jih je v krajevnih skupnostih, v 
katerih se pričenja načrtna in celovita pozidava, povzročil predlog izvrš
nega sveta, da se stavbna zemljišča razlastijo. 

Člani predsedstva so ugotovili, da je bila pri pripravah realizacije 
zazidalnega načrta, kar zlasti velja za BS-3, podcenjena vloga lastnin
skega odnosa v naših družbenopolitičnih odnosih, is da je zato tudi 
prišlo do takšnega razburjenja med krajani. Ker problematika ni bila 
temeljito ocenjena, ni bilo dovolj strokovne, argumentirane in politično 
podkrepljene priprave na sprejem teh dokumentov. Izhajajoč iz te ocene 
predsedstvo predlaga, da v bodoče predlagatelj prostorskih izvedbenih 
dokumentov vendarle pravočasno informira občane o vsej problematiki 
in organizira razpravo o njej, ne pa, da se ta začne takrat, ko je zadeva 
ze »vroča«. Na predlog predsedstva naj M izvršni svet čimprej pripravil 
program izvedbe in sprejema posameznih prostorsko izvedbenih aktov, 
da bi na tej osnovi lahko planirali tudi aktivnosti posameznih družbeno
političnih organizacij, še zlasti socialistične zveze. 

Sicer pa predsedstvo občinske konference SZDL soglaša s predlogom 
odloka o prenehanja lastninske pravice, ker gre za območje kompleksne 
stanovanjske izgradnje. Pri tem pa popolnoma podpira amandma, ki 
daje popolno zaščito kmetom. 

razpravi tako potanko in s tako 
zavzetostjo kot predlagatelji in 
strokovna telesa to delajo zdaj, 
»ko se borijo, da bi bila zadeva 
gladko sprejeta,« razlagali obča
nom, kaj v bistvu pomenijo ti ra
zlastitveni postopki in bi delegati 
'o na seji morda brez pripomb 
sprejeli. Delegati zbora združene
ga dela so omenjene odloke sicer z 
večino glasov sprejeli, kljub temu, 
da je imelo več delegacij na kon
kretne probleme v zvezi z razlasti
tvami veliko pomislekov in predlo
gov. Na vprašanja in pobude dele
gatov sla odgovarjala predsednik 
komiteja za urejanje prostora in 
varstvo okolja Albert Rejc in pred
sednik izvršnega sveta Janko Ge-
drih. 

Uvodoma je Albert Rejc delega
te seznanil z amandmajem k ome
njenim odlokom, ki ga je izvršni 
svet sprejel tik pred zasedanjem 
skupščine, ko je pretehtal vsa dele
gatska vprašanja v zvezi s to tema
tiko. Amandma govori o tem, da 
se mora kmetom, katerim z odlo
kom preneha lastninska pravica na 
njihovi zemlji, dati enakovredno 
zemljišče in pravična odškodnina, 
in to v času, ko je za poljščine naj
manjša škoda. Kmetom se torej s 
tem amandmajem še posebej zago
tavlja varnost. Gradnja na razlaš
čeni zemlji se zato ne sme začeti 
Prej, preden ne najdejo kmetu 
enakovrednega zemljišča. Teh pa 
Je po zagotovilu predsednika komi
teja za urejanje prostora in varstvo 
okolja dovolj, tako v Kamniku, 
kot v Podgorju. 

zgrajena kompleksna infrastruktu
ra. V zadnjih letih v Kamniku ni
smo imeli nikakršne organizirane 
gradnje, zaostajamo v razvoju nas
ploh, še posebej v razvoju drobne

ga gospodarstva (z enim od teh od
lokov bo namreč omogočena grad
nja obrtne cone). Zato in ob do
meni, da je prostorski del plana 
usklajen z zahtevo, da se ne pose
ga v kmetijska zemljišča (ti odloki 
pa v.ta zemljišča ne posegajo!) mo
ramo nujno zagotoviti nemoten 
razvoj na tem območju,« je dejal 
predsednik izvršnega sveta Janko 
Gedrih. 

Na zadnji seji zborov skupščine 
sta veliko vroče krvi povzročila tu
di predlog odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnega zemljišča in 
predlog sklepa o določitvi vredno
sti točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča. Po 
novi zakonodaji so določena štiri 
območja, ki so razdeljena glede na 
razvitost infrastrukture in na ra
zlične vrednostne momente, ki da
jejo zemljišču tak ali drugačen ka
kovostni razred. Višina nadomesti
la se poleg tega računa tudi glede 
na kvadraturo in glede na to, ali je 
zemljišče zazidljivo ali že pozidano 
stavbno zemljišče. Tako zbrana 
sredstva se stekajo v sklad za 
stavbna zemljišča, ki s tem denar
jem razvija infrastrukturo, 15 od
stotkov tega denarja pa dobi tudi 
vsaka krajevna skupnost. 

Ker je višina tega nadomestila 
ostala na ravni iz leta 1983, je v 
tem trenutku povišanje navidez res 
veliko, vendar gre pri vsem le za 
valorizacijo zdaj res smešno nizkih 
cen za uporabo stavbnega zemljiš
ča. To je tudi pogoj za izvedbo 
družbenega plana, ki smo ga spre
jeli na julijski skupščini. 

Ker je naslednja pripomba v 
kontekstu do sedaj navedenega, 
povzemamo stališče delegacije 
Rudnika kaolina in kalcita Kam
nik, ki pravi: »Delegacija je ob 
pregledu gradiva za Zbor združe
nega dela ter ob dejstvu, da smo 
sprejeli srednjeročni in dolgoročni 
plan občine, ter ob ugotovitvi, da 
smo v preteklem mandatnem ob
dobju sprejeli več prostorskih na
črtov (kot so: pokrita tržnica, zem
ljišča, namenjena drobnemu go
spodarstvu, sejmišče ipd.) ugotovi
la, da je skrajni čas za realizacijo 
teh načrtov, ob dejstvu, da smo za 
novo srednjeročno obdobje spreje
li že nove plane, ki naj ne bodo 
ponovno le plani želja. Samo spre
jemanje odločitev na zborih skupš
čine, ne pa tudi njihovo izvajanje, 
zavira razvoj občine In ustvarja ne
zaupanje delegatov.* 
Navedena pripomba je vsekakor 
umestna, vprašati pa se moramo, 
ali morda včasih tudi sami ne zavi-

PROGRAM PRIREDITEV OB 
TEDNU OTROKA OD 6.-11. 10. 
1986 

Občinska zveza prijateljev mladine pripravlja v Tednu otroka 
naslednje prireditve: 

6. 10. 1986 dopoldne 
lov OŠ 

Kamnik 

sprejem predsednikov pionirskih odre
dov OŠ pri predsedniku SO Kamnik in pri predsednik dniku OK SZDL 

popoldne - otvoritev likovne razstave mlajših članov Likovnega 
društva Kamnik 

7.10.1986 dopoldne - portretiranje cicibanov na Titovem trgu. 
Mladi slikarji bodo učenci višjih razredov OŠ. V slabem vremenu 

bo portretiranje v prostorih članov likovne sekcije nad Maleševo 
galerijo. 

ob 16.00 - kino predstava Učna leta izumitelja Polža 
ob 18.00 - Nastop mladih glasbenikov v Glasbeni šoli 
9. 10. 1986 ob 10.00 - kino predstava - risani film Zajček 

dolgouhec 

ob 16.00 - kino predstava Tarzan in njegova prijatelja 
10. 10. 1986 - zabavne štafetne igre učencev OS 
pri OŠ Frana Albrehta. V primeru slabega vremena bo v telo

vadnici pri Zdravstvenem domu. Otroci prinesejo copate s seboj. 

11. 10. 1986 dopoldne 
rabite več. 

otroški bolšji sejem - vsega, kar ne 

Točen čas prireditev bomo objavili na veliki oglasni deski na 
Titovem trgu v Kamniku. 

tov, na primer, z nestrinjanjem z 
odloki, sklepi, ki so neposredno 
povezani s samimi planskimi akti, 
ki pa včasih seveda pomenijo odre
kanje lastnih, kratkoročnih intere
sov na račun skupnih, dolgoročnih, 
družbenih? Prav zato včasih izgu
bimo veliko družbenega denarja, 
ki izgublja vrednost s čakanjem na 
vsa potrdila, dovoljenja, sklepe, 
odloke,... ki jih sprejema delegat
ska baza. 

Z mnogo večjim odobravanjem 
so delegati sprejeli spremembe od
loka o davkih občanov. Spremem
ba je namreč v tem, da se davek 
od osebnega dohodka delavca zni
ža s sedanje stopnje 0,75 na 0,40. 
V kolikor bi namreč stopnja davka 
ostala nespremenjena, bi po zak
ljučku leta 1986 prišlo do prora
čunskih viškov, ki pa jih naša obči
na ne bi smela porabiti. 

Na svoji zadnji seji so delegati 
kamniške skupščine med drugim 
sprejeli tudi polletno analizo ures
ničevanja letnega plana o izvajanju 
srednjeročnega družbenega plana, 
odlok o razglasitvi mesta Kamnik 
za kulturni spomenik, odlok o va
lorizaciji odškodnine zaradi spre
membe namembnosti kmetijskih 
zemljišč ali gozda v občini Kam
nik, spremembe in dopolnitve od
loka o upravnih organih in stro
kovni službi občine Kamnik in re
balans občinskega proračuna, kjer 
gre le za inflacijske in ne vsebinske 
popravke. 

ROMANA GRČAR 

• Komite OK ZKS Kamnik 
o gospodarjenju 

Dobre rezultate kazi 
le premajhen izvoz 

Delavcem v kamniških gospodarskih orgnaizacijah je treba 
dati priznanje za dosežene rezultate gospodarjenja v prvem 
polletju, ki presegajo regijska in republiška poprečja, so 
poudarili na seji občinskega komiteja ZKS Kamnik. 

Obenem pa je bilo slišati tudi misel, da bi te rezultate bilo 
potrebno pogledati tudi skozi očala, ki bi odprla pogled na 
realno ustvarjeni dohodek skozi meglo »administrativne eko
nomike«, da nas ne bi prihodnje leto bolela glava, tudi zaradi 
visoke porabe, če le-ta nima za podlago dejansko ustvarje
nega dohodka, pač pa tako imenovani »napihnjeni dohodek«. 

Zato so bili v večini kamniških gospodarskih O Z D previdni 
pri izplačilu osebnih dohodkov, kar kaže podatek, da je rast 
osebnih dohodkov v prvem polletju za 8% zaostajala za rastjo 
dohodka. 

Po mnenju komisije za družbenoekonomske odnose pri O K 
Z K S naj bi izvršni svet pri obeh izgubaših, Biroju Kamnik in 
Planinki, pomagal sooblikovati tak sanacijski program, ki bo 
pomenil dolgoročnejšo rešitev, ne samo začasno premostitev 
problemov. Obe O Z D sta namreč rezultat oz. posledica 
začasnih ukrepov družbenega varstva pred nekaj leti. 

Člani komiteja so tudi ocenili, da je bila družbeno politična 
akcija v zvezi z usklajevanjem gibanja osebnih dohodkov z 
resolucijo v letošnjem maju v naši občini dobro zastavljena, 
saj so O Z D v veliki večini upoštevale sprejeta priporočila. 
Precej zmede pa so povzročila navodila raznih republiških 
institucij, po katerih bi morala vsaka O Z D , ne glede na 
dosežene rezultate, pred izplačilom povečanih osebnih dohod
kov dobiti potrdilo izvršnega sveta. Taki napotki zbujajo 
dvome v sposobnost samoupravnih organov, da bodo znali v 
skladu z usmeritvami trezno presoditi delitveno politiko. 

Člani komiteja so menili, da so vzroki za zmanjšan izvoz 
izdelkov naših O Z D na konvertibilno področje predvsem v 
nespodbudni zunanjetrgovinski politiki, ki ekonomsko ne 
spodbuja večjega izvoza. Zato bo treba okrepiti napore za 
spremembo ustrezne zakonodaje. 

F. S. 

Iz delegatskih vprašanj 
Na pobude in predloge dele

gatov, ki so se nanašala na vse
bino zadnje skupščine, smo v 
glavnem odgovorili že v poročilu 
s skupščine. Veliko vprašanj de
legatov se je tudi tokrat nanaša
lo na neurejene razmere na cest-
no-komunalnem področju. Tako 
so na zboru krajevnih skupnosti 
na probleme z dotrajanimi cesta
mi opozorili delegati iz krajevnih 
skupnosti Pšajnovica, Motnik in 
Stahovica. Verjetno ni krajevne 
skupnosti, kjer bi bile ceste 
zgledno urejene, sicer pa je to 
problematika, s katero se ukvar
jajo vse slovenske občine, in do
kler ne bodo bolje urejeni odno
si v Cestnem podjetju Ljubljana, 

Donitovo priznaje 
Kamniškemu občanu 

Ob svoji 40-letnici so v Donitu 
pripravili tudi novinarsko konfe
renco, bila je 11. septembra v 
Ljubljani, na kateri je generalni 
direktor Jože Zagore predstavil 
dosedanji razovj delovne organi
zacije, potem pa je skupaj s sode
lavci odgovarjal tudi na vpraša
nja novinarjev. Na tiskovni kon
ferenci so v znak spoštovanja in 
za prispevek k ugledu delovne 
organizacije Donit podelili po
sebna priznanja sredstvom javne
ga obveščanja. Priznanje je prejel 
tudi Kamniški občan. 

ki je upravljalec regionalnih 
cest, so verjetno vsa vprašanja v 
zvezi s to problematiko zaman. 

Tokrat omenimo le dve dele
gatski vprašanji, za katera bo 
vsekakor potrebno čimprej najti 
ustrezne rešitve. Dupličani so 
namreč ponovno opozorili na 
pereč problem odlagališčne ja
me, za katero je sanitarna in
špekcija navedla rok - 30. sep
tember - do katerega mora biti 
dokončno sanirana in predana 
prvotnemu namenu, to je kme
tijski dejavnosti. 

Ta rok se izteka, nobenega iz
gleda pa ni, da bo sanacija v res
nici tudi kmalu opravljena, zato 
delegacija Krajevne skupnosti 
Duplica sprašuje, kdo je odgo
voren za neizpolnitev sanacije v 
omenjenem roku in zahtevajo 
takojšnje ukrepanje na tem po
dročju. 

Na to vprašanje je na seji od
govoril predsednik izvršnega 
sveta, ki je dejal, da so bili kljub 
vsem prizadevanjem občine pri 

"iskanju novega* odlagališča, vsi 
napori zaman. V torek, 30. sep
tembra, bo izvršni svet ponovno 
dal pobudo Republiškemu izvrš
nemu svetu in izvršnemu svetu 
mesta Ljubljane, seznanil jih bo 
z resnostjo problematike na tem 
področju, vendar pa so izgledi 
slabi, saj se Ljubljana na vse na
čine otepa kamniških smeti. 

Vprašanje delegacije KS Volč
ji potok pa se nanaša na nestro
kovno izvedeno melioracijo na 
njihovem področju, na dela, ki 
so potekala brez ustrezne grad
bene dokumentacije in katerih 
investitor in izvajalec je Vodna 
skupnost Ljubljana. Pri meliora
ciji so tik ob cesti položili beton
ski jašek, ob tem pa se je zmanj
šala širina banki ne. Med cesto in 
jaškom ni zaščite. Krajani se za
to sprašujejo, kaj bo pozimi, ko 
ne bo vidna bankina, cesta pa 
visi v smeri jaška. Na taki cesti 
je že vprašljiv avtobusni prevoz, 
s to melioracijo pa je okrnjen 
tudi krajinski izgled kraja, še po
sebno če vemo, da je v bližini 
Ar bore t um. Krajevna skupnost 
zahteva, da si stanje na omenje
nem območju ogleda gradbeni 
inšpektor in komisija za preven
tivo in vzgojo v cestnem pro
metu. 

Delegacija se sprašuje, kako 
je investitor in izvajalec del začel 
gradnjo brez gradbene doku
mentacije. Zakaj se melioracija 
in rekonstrukcija ceste nista iz
vajali istočasno? Zaradi varnosti 
v prometu krajani zahtevajo, da 
se jašek čimprej prekrije. 

Odgovor v zvezi z omenjeno 
problematiko bo po besedah čla
na izvršnega sveta krajanom po
sredovan pismeno. 

R O M A N A GRČAR 

Prvi po deležu akumulacije v dohodku 
Akcija uskaljevanja razporejanja dohodka z 

usmeritvami resolucije je po besedah predsedni
ka Komiteja za družbenoekonomski razvoj SO 
Kamnik Iva Pirca v naši občini dela dobre rezul
tate. Prekoračitelji, ki so šli za 8,7 odstotka prek 
resolucijske usmeritve o razporejanju dohodka, 
so se sedaj v naši občini bistveno »poboljšali«, saj 
pri njih sedaj za 8,2 odstotka zaostaja rast sred
stev za osebni dohodek in skupno porabo za 
rastjo dohodka. Torej se je delež akumulacije v 
dohodku v kamniški občini bistveno povečal in 
smo po podatkih službe družbenega knjigovod

stva v Sloveniji trenutno pa prvem mestu. Delež 
sredstev za osebne dohodke in skupno porabo se 
je zmanjšal, po tem pa je Kamnik med prvimi 
tremi v republiki. 

Po besedah Iva Pirca, člana izvršnega sveta, so 
prekoračitelji v kamniški občini naslednji: Kočna 
(vendar so se že v juliju odločili za zniževanje 
sredstev za osebne dohodke in skupno porabo), 
Planinka (izguba, ukrepi za sanacijo so že v te
ku), Usluga in Biro (izguba, potrebna bo sanaci
ja). Člani izvršnega sveta so tudi ugotovili, da v 
negospodarstvu ni prekoračiteljev. 



• Prednjačimo po deležu akumulacije v dohodku 

Kaj bo s Planinko? 
I Tudi letošnje izgube v Planin
ki dokazujejo, da posojila, kijih 
Planinka že nekaj časa dobiva iz 
občinskega sklada skupnih re
zerv, niso dala vidnejših učin
kov. Tako so kritično zaključili 
člani iz ršnega sveta na eni svo
jih zadnjih sej. Obenem pa zah
tevali od Planinke, da pripravi 
boljši sanacijski program, saj ti-
•iti, ki so ga obravnavali na seji, 
ni zaslužil tega imena, ker v 
njem ni bilo navedenih odgovor
nih nosilcev programa niti pot 
do ozdravitve te delovne organi
zacije ali vsaj do odprave izgub. 

Člani izvršnega sveta so v bur
ni razpravi o razmerah v Planin
ki opozorili tudi na odgovornost 
vodilnih delavcev v tej delovni 
organizaciji. Salem Beganovič, 
predsednik občinskega sklada 
skupnih rezerv, je povedal, da 
so v Planinki koristili dvakrat po 
tri milijone dinarjev za obnovo 
inventarja in opreme ' (obnova 
kuhinje, restavracije in sanata-
rij), kar pa ni niti malo povečalo 
obiska in torej izobljšalo poslo
vanja Planinke. Po mnenju čla
nov izvršnega sveta izguba do
brih šestih milijonov din sicer ni 
tako skrb zbujajoča, bolj pa se 
bo treba zamisliti nad slabim de
lom v tej delovni organizaciji -
tako nad slabimi pogoji, ki jih je 
ugotovila tržna inšpektorica, kot 
tudi nad nikakršnim odnosom 
osebja do dela v tem gostinskem 
lokalu in do gostov. Strežba in 
kakovost hrane namreč ne ustre
zata normativom restavracije, ki 
kljub dobri opremljenosti tudi 
ne dosega sanitarnih mini
mumov. 

Družbeni pravobranilec samo
upravljanja, Franc Svetelj, je po
vedal, da v Planinki tudi samou
pravna organiziranost ni najbolj

ša, saj je prav zato večkrat prišlo 
do odtujevanja družbenega pre
moženja. Po njegovem mnenju 
ni rešitev za Planinko, ali se bo 
združila s Kočno (to je bil na
mreč njihov predlog na seji, di
rektor Kočne pa na njej ni bil 
prisoten, nedvomno pa Je po
trebna temeljita kadrovska ob
nova. Zato so se člani izvršnega 
sveta strinjali s predlogom, da 
Planinka in Kočna pismeno po
jasnita svoja programa in način, 
kako bodo programske zasnove 
kadrovsko izpeljali. Vsebinski 
sanacijski program mora Planin
ka pripraviti do 1. oktobra. 

V razpravi je nekdo postavil 
vprašanje, če oddaja Planinke 
zasebniku v najem (kar je tudi 
ena od možnih rešitev) ne bi bilo 
morda odtujevanje družbene 
lastnine. Člani izvršnega sveta so 
se strinjali, da to ni vprašanje, 
poudarili so celo, da se odtuje
vanje družbene lastnine dogaja 
prav zdaj, ko se črpajo družbena 
sredstva kot iz vreče brez dna, 
učinkov pa ni. Na seji se je poja
vilo tudi vprašanje, kakšna je 
vloga gostinsko turistične po
slovne skupnosti pri reševanju 
tega problema. V bistvu njihove 
vloge na tem področju že dolgo 
ni čutiti, vsaj učinkov ni no
benih. 

Skupno izhodišče vseh raz-
pravljalcev je bilo, da je edina 
rešitev temeljita kadrovska ob
nova in sprememba organizacije 
poslovanja. 

Na seji je nekaj besed povedal 
tudi Ivan Dulmin, upravnik Šim-
novca na Veliki planini, ki je 
pred kratkim zaradi nemogočih 
delovnih pogojev dal pismeno 
odpoved. Dejal je, da bi jo za 
nekaj časa morda še odložil, da 
pa bi tudi ostal (gostje so bili v 
Času njegovega delovanja s po-

O žetvi in odkupu 
pšenice 

Na območju občine Kamnik je bilo v jesenski setvi poseja
nih 353 ha pšenice, od tega v družbenem sektorju (DO Agro-
emona Domžale) 56 ha, v zasebnem pa približno 297 ha. 
Pridelek bo znašal okrog 1050 ton. 

Letino ocenimo kot slabo, za kar je več razlogov. Močna 
jesenska suša je onemogočila pravočasno in dovolj kvalitetno 
setev, zato so bili posevki na začetku zime slabo pripravljeni 
za prezimovanje. Pozen vendar hiter prehod iz hladnega zim
skega v pomladansko obdobje je preprečil dobro razraščanje 
rastlin, kar je omogočilo večjo dovzetnost posevkov za 
bolezni (zlasti glivičnih) v topli drugi polovici maja. 

Kmetje-kooperanti so s Kmetijsko zadrugo Emona Dom
žale sklenili pogodbe o pridelovanju pšenice na skupno 18 ha 
površin, kar je le 40% predvidenih pogodbeno posejanih 
površin. Da bi spodbudili pogodbeno pridelovanje pšenice, je 
samoupravni sklad za intervencije v kmetijstvu namenil sred
stva v višini 10.000 din na ha posejane površine, ki so jih 
pridelovalci uporabili za zavarovanje posevkov in nabavo zaš
čitnih sredstev za posevke. Rezultati kažejo, da tudi ta ukrep 
ni povečal zanimanja za tržno pridelavo pšenice. Do konca 
julija je bilo namesto predvidenih 45 ton odkupljenih le 
13.170 kg pridelka pšenice. 

S prizadevanji za večji odkup pridelka pšenice bo treba 
nadaljevati tudi v bodoče, predvsem pa informirati pridelo
valce o pogojih odkupa. ' 

Da bi akcija potekala bolj organizirano, je Republiški 
komite za kmetijstvo, gospodarstvo in prehrano SR Slovenije 
priporočil občinam, da aktivirajo koordinacijske odbore za 
intenzifikacijo kmetijske proizvodnje. Ta odbor v občim Kam
nik ni ustanovljen, zato je Izvršni svet SO Kamnik imenoval 
odbor v sestavi: 
JURANČIČ Iztok, K Z Emona, Z E Kamnik - predsednik 
B E R L E C Peter, K Z Emona, Z E Kamnik - član 
PINTAR Ivo, K Z Emona, Z E Komenda - član. 

Naloga tega odbora je informirati pridelovalce o odkupnih 
pogojih, zagotoviti čim boljšo realizacijo pogodbenih obvez
nosti in pravočasno pričeti s pripravami na jesensko setev. 

KOMITE ZA DRUŽBENOEKONOMSKI 
RAZVOJ 

Dan odprtih vrat 
v Svilanitu 

Ob prazniku Svilanita bo v petek, 3. oktobra 1986, v 
delovni orgnizaciji dan odprtih vrat. Kamničani in kupci Svila
ni tovih izdelkov si bodo lahko ogledali proizvodnjo od 11. do 
16. ure. 

V obratu družbene prehrane pa bo v tem času odprta 
numizmatična razstava, ki jo bodo pripravili kamniški numiz
matiki. 

Vabljeni na ogled proizvodnje frotirja in svile in razstave 
starega denarja! 

- l e -

strežbo in vsem v Simnovcu 
izredno zadovoljni, čisto drugače 
kot prej, ko je bil Šimnovec v 
rokah Viatorja), vendar brez te
meljite obnove vseh objektov 
poslovanje ni več mogoče. Vanje 
dolga leta nihče ni vložil niti di
narja. Posebej pereč je problem 
sanitarij, tušev - ti so v hotelu še 
vedno skupni. Seveda ni potreb
no omenjati tudi velikega pro-
blema-tekoče vode, ki jo je, in 
še marsikaj drugega, treba na 
planino prevažati z gondolsko 
žičnico. Zato bo nujno treba iz
boljšati tudi odnose s komunal
nim podjetjem, s katerim Dul
min tudi ni bil v najboljših odno
sih. Zato bi morala Planinka, 
oziroma tisti, ki bi hotel prevzeti 
v najem Šimnovec, vložiti v ob
novo od 200 do 300 milijonov 
dinarjev. 

R O M A N A GRČAR 

Staro mestno jedro 
kulturni spomenik 

Gre za odlok o razglasitvi starega mestnega 
jedra za kulturni spomenik, katerega osnutek 
je občinska skupščina obravnavala že septem
bra lani in ga dala v javno obravnavo, ki je 
potekala do 15. novembra 1985. Večino pri
pomb na osnutek odloka je Zavod za varstvo 
naravne in kulturne dediščine Kranj obrazložil 
in po možnosti upošteval. Odgovore dobite na 
Komiteju za urejanje prostora in varstvo 
okolja. 

Omenjeni odlok, ki naj bi zaščitil mesto in 
dvignil raven bivalnega okolja, daje tudi veliko 
obveznosti občini kot upravnemu organu, in 
ima s tem tudi predpravico nakupa. Na ta način 
bo lahko usmerjala storitvene dejavnosti in 
drobno gospodarstvo nasploh, in tako aktivira
la zaprte in sedaj neizkoriščene poslovne pro
store in javne lokale v središču mesta. 

Ker je to zelo občutljiva problematika, je 
treba pripraviti temeljit program prenove. 
Lastniki hiš so sicer dolžni delno prenoviti zaš
čiten objekt, ostala sredstva pa mora zagotoviti 

družba. Zato je ta odlok po menenju članov 
izvršnega sveta, ki so o njem govorili pred 
obravnavo in sprejetjem na zborih skupščine, 
predvsem velika odgovornost, ki daje več ob
veznosti, predvsem finančnih, kot pa pravic. 
Čimprej je zato treba narediti program revitali
zacije, sestaviti vrsto ukrepov in pripraviti glo
balni finančni načrt. Člani izvršnega sveta so na 
seji tudi opozorili, da mora družbeni svet za to 
področje začeti z delom; staremu je potekel 
mandat, novega pa je potrebno zato čimprej 
imenovati. Zadnji čas je tudi, da se sprejme 
revitalizacijski načrt mesta. Najksaneje do de
cembra je treba narediti temeljit program pre
nove, v katerem mora biti opredeljen način 
financiranja, prednostne naloge in dinamika 
obnavljanja z odlokom zaščitenih objektov. Za
vedati pa se je treba, da dokler ni zagotovljene
ga denarja za prenovo, se o programu in zaščiti 
mestnega jedra lahko pogovarjamo le nepriza
deto in brez večieea zanimanja. 

R O M A N A GRČAR 

• S seje izvršnega sveta 

O toplovodnem omrežju 
Na predzadnji seji izvršnega 

sveta so se člani seznanili tudi s 
poročilom delovne skupine za 
recenzijo programa toplifikacije 
mesta, ki so jo po besedah pred
sednika te skupine, Staneta Zo
ba v nika, zaključili julija. Komi
sija je napisala obsežno sporoči
lo in izdelala predlog potrebnih 
ukrepov. 

Omenimo le nekaj ugotovitev 
delovne skupine. Verjetno je 
ena najpomembnejših stvari pri 
tem, da ljudem ha pravilen način 
predstavimo vse prednosti, ki 
naj bi jih imel nov, enotni sistem 
oskrbe Kamnika s toplotno 
energijo. S tem načinom ogreva
nja so izkoriščene vse vrste od
padne toplote (Stol, Svilanit in 
drugi), izkoriščena so tudi ener
getska goriva in sicer s kombini
rano proizvodnjo električne in I 
toplotne energije. S takim nači
nom ogrevanja je možno raci
onalnejše vodenje in upravljanje 
podsistemov s centralno oskrbo, 
kar pa je v današnjem času tudi 
zelo pomembno - ohranja se 
varno in čisto okolje kot tudi 
staro, zgodovinsko jedro našega 
mesta. S postopnim izločanjem 
razdrobljenih, tehnično in ekolo
ško neustreznih kurišč, izpolnju
jemo zakonska določila o pove
zovanju združenega dela in kra
jevne skupnosti pri komunalnem 
urejanju v občini. 

Kot smo že omenili, je ena 
najmočnejših postavk ta, da s 
tem načinom ogrevanja varuje
mo okolje pred čedalje hujšim 
onesnaževanjem. Dokazano je, 
da je kamniško področje v tret
jem razredu po onesnaženosti 
zraka, slabša v Sloveniji so samo 
še večja mesta in Zasavje. 

Prva A faza omenjene toplifi
kacije našega mesta je bila zgra
jena že lani - to je toplovodna 
povezava zazidalnega kompleksa 

Popravek 
V 14. številki Kamniškega 

občana (8.9.1986) je bila pri 
objavi Občinske zveze prija
teljev mladine Kamnik napa
ka. Prosta dela in naloge ob
javljajo za nedoločen čas, s 
polovičnim delovnim časom 
in ne s polnim, kot je bilo 
pomotoma »napisano« v ti
skarni Dela. Razpis še enkrat 
objavljamo. Kandidati, ki so 
že oddali vloge, naj jih po
novno oddajo, če želijo kan
didirati za polovični delovni 
čas. 

Na lepi parceli v Nevljah 
(pri gostilni Zlata kaplja) 
prodam nedograjeno hi
šo. Pisne ponudbe pod ši
fro »najboljši ponudnik« 
pošljite na uredništvo 
Kamniškega občana. 

BS-3 Novi trg z obstoječo kot
lovnico Svilanita. 

Delovna skupina je na seji iz
vršnega sveta v recenziji izhodišč 
investicijskega programa za iz
gradnjo toplovodnega omrežja 
ugotovila, da so doslej zbrali le 
11 milijonov dinarjev (toliko sta
ne samo posodobitev prejšnjih 
projektov), celotna naložba pa 
bi stala vsaj dve ali tri milijarde 
dinarjev. Na toplovodno omrež
je iz prve A faze so priključili le 
novi zdravstveni dom, ne pa tudi 
zavoda za usposabljanje invalid
ne mladine in šolskega centra, 
zato je izkoristek toplotne ener
gije le 28-odstoten; izgube v zu
nanjem razvodnem sistemu so 
namreč zelo visoke. Zaradi na

vedenega je tudi cena toplotne 
energije, ki za sedaj bremeni le 
zdravstveni dom, zelo visoka. 
Napajanje toplotne energije iz 
prve A faze iz Svilanita je začas
no - do leta 1992 in z letnim 
zmanjševanjem dobave toplotne 
energije, zato je najvažnejša na
loga strokovne službe energet
ske skupnosti opredelitev osnov
nega energetskega vira, ki bo 
najracionalnejši in ekološko tudi 
najvarnejši. Dolgoročno je po
trebno tudi določiti vire financi
ranja izgradnje energetskega si
stema, s samoupravnimi akti pa 
urediti dinamičnejše finančno 
poslovanje, tudi preko občinske 
energetske skupnosti. 

Člani izvršnega sveta so bili 

enotni, da ni vprašanje, ali s to
plifikacije nadaljevati ali ne, ker 
je že preveč sredstev vloženih 
vanjo. Ker bodo potencialni po
rabniki te' toplotne energije tudi 
bloki, ki jih bodo zgradili v No
vem trgu, bo treba v program 
soinvestitorjev verjetno vključiti 
tudi samoupravno stanovanjsko 
skupnost. Izvršni svet je tudi 
sklenil, da je treba čimprej ugo
toviti, zakaj financiranje ni pote
kalo, kot je predvidel samou
pravni sporazum in opredeliti 
vse možne vire financiranja to
plovodnega omrežja. Dejstvo pa 
je, da fazna gradnja nujno po
meni, da v nekem trenutku vlo
žimo več, da bi kasneje več do
bivali. R O M A N A GRČAR 

Obisk iz pobratenega 
Grendingena in Kernsa 

V začetku septembra so bili na 
obisku v Kamniku predstavniki 
pobratenih mest iz Nizozemske 
in Švice. No, v tem času (Teden 
obrti, turizma in folklore v Kam
niku) so imeli v Kamniku kaj vi
deti. Lahko so odšli domov z vti
som, da je to turistično izredno 
razvito mesto, da zna poskrbeti 
za zabavno in družabno življenje 
ljudi, spoznali so se z ulično pro
dajo, z našo folkloro in narodni
mi običaji. Predstavniki občine 
so jih peljali na kar najbolj »bleš
čeče* točke v kamniškem kotu: 
Mali grad, Zaprice, Arboretum, 
Velika planina... 

Predstavniki Grendingena so 
bili v četrtek, 4. septembra, na 
obisku pri predsedniku skupščine 
občine Kamnik, kjer so se s pred
stavniki kamniških družbenopo
litičnih organizacij pogovarjali o 
prijateljskih odnosih med pobra
tenima mestoma, ki bi jih veljalo 
razširiti še na ostala področja 
družbenega življenja. Sodelova
nje z Grendingenom se je sicer 
začelo z izmenjavanjem kultur
nih in športnih skupin in klubov 
(nastopi »Lire«, folklorne skupi
ne »Kamniška Bistrica«, roko
metni klub), potem pa je sčaso
ma ostalo le še pri vljudnostnih 
obiskih občinskih mož pri nas in 
naših na Nizozemskem. Na že 
omenjenem pogovoru pa so 
predstavniki Grendingena - žu
pan mesta J. A . Janssen, njegov 
tajnik in soprogi - izrazili željo 
po razširitvi stikov med Kamni
čani in prebivalci Grendingena; 
da ne bi bili to le stiki občinskih 
mož, da bi bilo sodelovanje bolj 
organizirano. J. A . Janssen je de
jal, da je bil prvič v Kamniku leta 
1978 in da je opazil od takrat 
mnogo sprememb v mestu, 
predvsem pa, da je zadovoljen z 
gostoljubjem tukajšnjih prebival
cev in lepimi sprejemi. Povedal 

je še, da Nizozemci zelo radi za
hajajo v tukajšnje planine in da bi 
veijalo razmisliti o organiziranem 
obisku nizozemskih turistov na 
Veliko planino in kar bi bilo za 
nizozemske goste najbolj privlač
no na Veliki planini, je dejal J. 
A . Janssen, bi bila njihova nasta
nitev v planšarskih kočah z orga
nizirano prehrano v hotelu. Ni
zozemski predstavniki so si Veli
ko planino in njene lepote na
mreč ogledali. Dejali so, da bi 
bilo nujno treba imeti na planini 
priročno trgovino in morda še sa
mopostrežno restavracijo, sicer 
pa, da je od tam izjemna izletni
ška točka, z lepim izhodiščem za 
daljše izlete po Kamniško-Savinj-
skih Alpah. 

S predstavniki družbenopoli
tičnih organizacij so se gostje po
govarjali tudi o osnovah družbe
nopolitičnega sistema, o samou
pravljanju in skupščinskem siste
mu. Pri tem so poudarili, da je 
pomembno in zelo pohvalno, da 
se ljudje iz različnih družbenopo
litičnih sistemov srečujejo, spoz

navajo in pogovarjajo o podob
nih problemih, s katerimi se eni 
in drugi srečujejo v življenju. Na
ši predstavniki so pogovore o 
medsebojnem sodelovanju razši
rili še na gospodarsko področje 
in možnosti sodelovanja naših 
delovnih organizacij in njihovih 
podjetij. Pogovori s tega področ
ja so še bolj do izraza prišli v 
Stolu, kjer so se nizozemski 
predstavniki seznanili z njihovo 
proizvodnjo in prodajnim pro
gramom. Župan Grendingena je 
obljubil, da bo po prihodu do
mov navezal stike s tamkajšnjimi 
predstavniki za pohištveno indu
strijo, s katerimi bodo proučili 
možnosti konkretnejšega sodelo
vanja s kamniškim Stolom. 

V petek, 5. septembra pa so 
prišli predstavniki pobratenega 
Kernsa iz Švice, ki so si ogledali 
Arboretum, Galerijo Repanšek v 
Rudniku, Glavarjevo knjižnico v 
Komendi, pa tudi zgledno, 
usmerjeno, kmetijo Emoninega 
kooperanta Marka Zadrgala iz 
Komende. 

R O M A N A GRČAR 

J . A. Janssen — župan Grendingena; v pogovoru v DO Stol z 
Borisom Zakrajškom, generalnim direktorjem, in predsednikom SO 
Kamnik Antonom Ipavcem 



• XIX. srečanje delavske solidarnosti pobratenih občin v Peći 

Prisrčen sprejem v mestu 
pod Prokletijami 

Polni zanimivih vtisov so se 
preteklo nedeljo vrnili v Kamnik 
udeleženci 19. srečanja delavske 
solidarnosti, ki so se dva dni mu
dili v pobrateni občini Peč na 
Kosovem. V živopisnem mestu 
pod gorskim masivom Prokletije 
so bili udeleženci iz sedmih po
bratenih občin: Kamnika, Koto
ra, Gornjega Milanovca, Slavon
ske Požege, Strumice, Travnika 
in Zrenjanina deležni prisrčnega 
sprejema in gostolubnosti tam
kajšnjih prebivalcev in delovnih 
kolektivov. 

Kamniški del Karavane, ki je 
štel 42 članov iz naših delovnih 
organizacij, je krenil s Kompaso-
vim avtobusom na skoraj 1000 
km dolgo pot do Peči v sredo 17. 
septembra zjutraj. Po kratkih 
postankih in ogledu zgodovin
skega Jajca in pobratenega Trav
nika smo se ustavili v Sarajevu, 
kjer smo prenočili v zdravilskem 
hotelu Ilidža. Seveda smo izkori
stili priložnost tudi za (čeprav 
nočni ogled olimpijskega Saraje
va, še posebej zanimive Baščar-
šije. 

Ker je bilo naslednji dan pred 
udeleženej Karavane še 420 km 
poti, smo iz Sarajeva krenili že 
zgodaj zjutraj. Na poti po razgi
bani dolini Drine smo se ustavili 
ob znamenitem Višegrajskem 
mostu, znanem iz Andričevega 
romana Most na Drini. Okrog 
15. ure smo, kot po voznem re
du, prispeli v motel Turjak v na
selju Rožaj, kjer so nas dočakali 
gostitelji iz Peči. 

Pot nas je nato vodila preko 
1800 visokega prelaza v Prokleti-
jah, kjer smo se spustili navzdol 
proti Metohijski ravnini. Čez tri 
ure smo prispeli v slavnostno 
okrašeno pobrateno mesto Peč, 
kjer so nas pričakali številni pre
bivalci. Kamničane so namestili 
v hotel Metohija v središču 
mesta. 

Ob 18. uri smo se vsi udele
ženci srečanja zbrali na trgu 
pred hotelom, kjer so nas poz
dravili predsednik občinske 
skupščine in ostali družbenopoli
tični delavci občine. 

Besedo so dali tudi našemu 
predsedniku sindikata Tonetu 
Isteniču, ki je v svojem pozdravu 
povabil vse udeležence na jubi-

Dušan Mugoša-Duc, Tovarno 
usnja in obutve, tovarno kovin
skih konstrukcij Utva in iz zad
njega T V tednika znano tovarno 
bratov Karič. 

V pogovorih smo ugotovili, da 
industrija ustvarja 72% narodne
ga dohodka, da je bilo v zadnjih 
letih zgrajenih veliko novih in
dustrijskih obratov, da pa še 

Zgodovinski Andričev most na Drini je bil vreden ogleda 

ljeno 20. srečanje delavske soli
darnosti, ki bo prihodnje leto v 
Kamniku. 

Kulturni program z narodnim 
ansamblom in folklornimi skupi
nami je trajal še pozno v večer. 
Zvečer je predsednik občinske 
skupščine Ferid Džikoli povabil 
na sprejem delegacije vseh ob
čin. Naslednji dan smo se vsi 
udeleženci podali pred veliča
sten spomenik revolucije, ki stoji 
na pobočju nad mestom in polo
žili vence v počastitev 1400 pad
lih žrtev v revoluciji. 

Sledila je osrednja točka sre
čanja: obisk in razgovori udele
žencev srečanja v delovnih ko
lektivih v Peči. Obiskali smo to
varno akumulatorjev Trepča, to
varno avtomobilskih delov Ra-
miz Sadiku, Kmetijski kombinat 

načrtu predvidene precejšnje na
ložbe v turizem (osebna žičnica 
na planino v Prokletijah), v 
gradnjo cest (Peč-Čakor) in že
leznice (Peč-Mataševo). Zato je 
bilo v vseh pogovorih v ospredju 
združevanje sredstev in sovlaga-
nje ostalih republik v te naložbe. 

Tako se s sovlaganjem Borova 
razširja tovarna obutve, kjer bo
do zaposlili 900 novih delavcev. 
Tu računajo tudi na sodelovanje 
našega Utoka. 

Te dni so začeli graditi novo 
tovarno pohištva, v tovarni tež
kih metalnih konstrukcij bodo 
zaposlili 600 novih delavcev itd. 

Na zaključnem sestanku urad
nih delegacij občin so se dogovo
rili, da se v enem mesecu v 
Travniku sestanejo predsedniki 
izvršnih svetov pobratenih ob
čin, da bi konkretneje opredelili 
naloge v gospodarskem sodelo
vanju občin. 

K poznavanju zgodovinske 
preteklosti narodnih običajev in 
plesov tega območja Kosova je 
prispeval tudi ogled znamenite 
Rugovske Klisure - kanjona re
ke Bistrice v osrčju Prokletija in 

Kamničani pred spomenikom revolucije v Peči 

Tone Istenič, predsednik občinskega sindikalnega sveta Kamnik je 
udeležence povabil na 20. srečanje prihodnje leto v Kamniku 

vedno precej delovnih organiza
cij posluje z izgubo. 

Posledica tega so tudi za naše 
razmere nizki osebni dohodki. V 
prvem polletju so ti znašali 
49.000 din. Seveda pa je treba 
istočasno tudi povedati, da so 
cene kmetijskih in industrijskih 
izdelkov nižje kot pri nas. Naj
prej smo to ugotovili pri čevapči-
čih (150 din) in pivu (pollitrska 
steklenica 140 din). Glavni pro
blem tako v industriji kot v kme
tijstvu občine Peč je, kako zago
toviti, da bi vložena sredstva bo
lje izkoristili in zagotovili večjo 
učinkovitost naložb, saj nekatere 
tovarne zaradi pomanjkanja su
rovin ali težav v prodaji delajo s 
polovično (tovarna sladkorja) 
oz. s tričetrtinsko zmogljivostjo. 

Občina ima v srednjeročnem 

samostanov v Peći in Velikih 
Dečanih. Znamenita rugoška 
folklorna skupina nam je v sliko
vitem okolju pod strmimi peči
nami pokazala splet narodnih 
plesov in pesmi, ki so res prava 
paša za oči in seveda za fotograf
ske kamere. 

K razpoloženju je svoje doda
lo tudi lepo sončno vreme, ki 
nas je spremljalo na vsej poti. 
Pred slovesom so nas gostitetlji 
pogostih še s partizanskim kosi
lom, ki so ga v avtocampu pri
pravili vojaški kuharji. 

V tem bežnem zapisu, ki ne 
more zajeti vse pestrosti dožive
tij na srečanju, moramo omeniti 
tudi prispevek prof. Zabričeve, 
ki nas je ob vsej poti seznanjala s 
pokrajino in njenimi značilnost
mi ter seveda prijaznih vodičev, 

OBČINA PEĆ 
Šteje 125.000 prebivalcev, od katerih je 60% mlajših 

od 25 let. V občini je 82 temeljnih organizacij združe
nega dela v gospodarstvu in 60 negospodarskih s 
skupno 16.000 zaposlenimi. Naselja so vključena v 27 
krajevnih skupnosti. 25 osnovnih šol obiskuje 22.000 
učencev. 

V centru za srednje izobraževanje se izobražuje 
6.200 dijakov in v višji ekonomski komercialni šoli 600 
študentov. V bolnišnici in zdravstvenih postajah dela 
1007 zdravstvenih delavcev, od tega 170 zdravnikov. 

Hotelske zmogljivosti s 410 posteljami izkoriščajo 
letno s 60.000 nočitvami, od tega 22.000 nočitev tujih 
turistov. 

zdravnika iz medicinskega cen
tra v Peči in njegove kolegice. 

Ne bi pa bilo prav, če bi poza
bili tudi na pevko Francko iz 
Utoka in harmonikarja Jožeta iz 
Svilanita, ki sta dala poseben pe
čat dobremu razpoloženju udele
žencev karavane. To je dokazal 
Jože zlasti na tovariškem sreča : 

nju v hotelu Metohija, kjer je s 

lltt<t 
1 

svojo harmoniko, valčki in pol
kami uspešno konkuriral kolom 
iz ostalih republik, ki seveda ni
so minili brez naše udeležbe. . , 

V poznih popoldanskih urah' v 
soboto smo krenili na pot proti 
domu prek Prištine, Niša in Be
ograda, in v nedeljo zjutraj pri
speli v Kamnik. 

I K A N C SVETELJ 

DO Komunalno podjetje Kamnik, p. o., 
Kamnik, Cankarjmeva 11 

razpisuje 
naslednja prosta dela in naloge: 

vodenje tehnične komerciale 
Pogoji: 
- dipl. gr. inženir ali dipl. kom. inženir, 
- 2 ieti delovnih izkušenj, 
- strokovni izpit 
ter objavlja 

naslednja prosta dela in naloge: 

sprevodnika na žičnici Velika planina 
Pogoji: 
- poklicna šola ali končana osnovna šola, 
- 6 mesecev delovnih izkušenj, 
opravljanje najenostavnejših komunalnih 
del (2 delavca) 
Pogoji: 
- . nekvalificiran delavec, 
- 6 mesecev delovnih izkušenj 
Delovno razmerje sklenemo za nedoločen čas. 

Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev sprejema Ko
munalno podjetje Kamnik, Cankarjeva 11,8 dni po objavi. 

(jri 

Zdravstveni dom Domžale, n. sol. o., 
TOZD »ZV Kamnik«, n. sub. o. 
61230 Domžale, Titov trg 1 
objavlja 
na podlagi sklepa DS TOZD ZV Kamnik 
prosta dela in naloge 

čistilke 
za določen čas, s polnim delovnim časom (nadomešča
nje delavke na porodniškem dopustu) 
Pogoji: končana osnovna šola, zaželeno je, da ima kandi
datka opravljen izpit iz higienskega minimuma 
Poskusno delo 1 mesec. 

Prijave sprejemamo osem dni po objavi na naslov: Zdrav
stveni dom Domžale, kadrovska služba, Titov trg 1, 61230 
Domžale. 

Prenovljena Stolova ambulanta 
Skoraj vsak Stolov delavec je obiskal staro 

obratno ambulanto in videl, da so bili prostori 
majhni in zastareli. Delo se ni moglo normalo 
odvijati, na zdravstveno uslugo je bilo treba 
čakati dalj časa, kot je bilo potrebno. 

Nova Stolova obratna amublanta je sicer v 
isti zgradbi, vendar toliko spremenjena, da celo 
delavci, ki so delali v starih prostorih, neradi 
pomislijo, kako je bilo tu pred pol leta. 

Tega pogovora nismo opravili s projektan
tom, ne z izvajalci dela, pač pa z dr. Bogdanom 
Logarjem, zdravnikom, ki dela v Stolovi ambu
lanti. 

Kaj je najbolj motilo delo v starih prostorih? 
Čakalnica je bila nefunkcionalna, prav tako 

tudi sprejemni prostor, kjer delata sestri Anica 
in Rozka. V tem prostoru se zaradi splošne 
zastarelosti in številnih obiskov ni dalo dobro 
opravljati zahtevnejših previjanj in tudi ne dru
gih pripravljalnih zdravstvenih del. 

Okna so bila premajhna in zato tudi dnevna 
svetloba ni ustrezala. Hrup z glavne ceste je 
motil delo. 

Delati v zgradbi, v kateri so potekala tudi 
groba gradbena dela, ni bilo lahko! 

Tlorisna površina naših novih prostorov je v 
primerjavi s prejšnjimi primerno večja. Najprej 
je bil gradbeno preurejen del, ki ni v stiku s 
starimi ambulantnimi prostori, in tako delo ni 
bilo ovirano. 

Potem smo se preselili v novi, vendar še ne v 
dokončani del. Zdravnikova soba je bila v pro
storu, v katerem bo zobna ordinacija. 

Za nekaj časa ste se preselili v stari kamniški 
Zdravstveni dom? 

To je bilo v času kolektivnega dopusta in 
potem do konca avgusta. Delo v Kamniku smo 
težko opravljali, ker vsi Stolovi delavci niso bili 
seznanjeni z navodili, ki smo jih objavili v nji
hovem Informatorju. Problem so bile tudi kar
toteke. Storitve smo si zapisovali v posebno 
knjigo in dopolnitve podatkov potem uredili. 

Obiskov je bilo znatno manj. Nekaj je k te
mu prispeval poletni čas, ki je zdravju bolj na
klonjen in odsotnost ljudi, ki so bili na dopu
stu. Seveda pa je tudi laže priti v domačo am
bulanto, kot pa vzeti pot pod noge in priti v 
Kamnik. 

Zdaj ste pričeli z rednim delom v preureje
nih prostorih! 

Ambulanta je bila s kratko slovesnostjo 
uradno odprta dan pred Stolovim dnevom, to 
je 12. septembra. Ogledali so si jo člani delav
skega sveta, dobitniki Stolovih priznanj za leto 
1986, predstavniki delovne organizacije Stol in 
Zdravstvenega doma Kamnik. 

Ambulanta je sedaj razširjena in ima funkci
onalne prostore. Cela zgradba je tudi na zunaj 
obnovnljena in posodobljena. 

V ambulanti so: hodnik, čakalnica za ordina« 

cijo splošne medicine in zobozdravstvena dela. 
Ob čakalnici sta tudi pomožni prostor za delov
no osebje in paciente in prostor, ki je namenjen 
čistilki. 

Glavni sprejemni prostor s kartotekami je 
pregleden in, tako kot vsi drugi prostori, 
opremljen z novim pohištvom. Iz tega prostora 
je vhod v zdravnikovo sobo, v previjalnico in v 
sobo višje medicinske sestre, ki opravlja tudi 
preventivne priprave za delavce, skrbi za izo
braževanje prve pomoči, ureja priprave za na
stope ekip civilne zaščite in drugo. 

V sprejemnem prostoru imamo naprave, s 
katerimi bomo nudili pomoč delavcem, ki bodo 
tega potrebni. 

Previjalnica je prostor zase. Tu delo previjal-
cev ne bo moteno, tudi zrak bo čistejši in bo 
zadoščeno zdravstvenim zahtevam. 

V zdravnikovi sobi je sodobna bolniška po
stelja s potrebnimi nagibi in kolesi. Mogoče bo 
opraviti manjše kirurške posege, kot je šivanje 
površinskih ran, odstranjevanje tujkov in po
dobno. 

Prostor za zobozdravstveno delo je ločen. 
Zobna ambulanta bo sprejemala paciente iz 

skupne čakalnice. Njihov način dela je nekoli
ko drugačen. Pacienti imajo določeno uro, po
datki so razvidni in kartončka, ki ga ima vsak
do s seboj. 

Zobozdravstvena ambulanta dela za Stolove 

delavce že nekaj mesecev v novem zdravstve
nem domu v Kamniku. 

Bo delo nove zobozdravstvene ambulante in 
vašega dela kaj povezano? 

V določenih primerih si bomo tudi pomagali. 
Če si bo na primer nekdo močno poškodoval 
noht, pod katerim bo strjena kri, bo to z naĵ  
manj bolečinami uredil zobozdravnik, ki ima za 
to ustrezno pripravo. 

Stol je ena največjih delovnih organizacij v 
Kamniku. Se to pozna tudi pri obisku v ambu
lantnih prostorih? 

Seveda. Obiskov je veliko. Vsak delavec ima 
pravico priti na pogovor in pregled. Vsakomur', 
ki bo potreben naše pomoči, bomo radi poma
gali. 

V razširitev, obnovo in opremo novih amu-
lantnih prostorov je bilo vloženega veliko de
narja. Stroški bodo tudi s povečanimi zdrav
stvenimi storitvami. 

Ob koncu pogovora se je dr. Logar posebej -
zahvalil za veliko finančno pomoč in dobro so
delovanje delovni organizaciji Stol, njenemu 
vodstvu in vsem, ki so pomagali pri uresničitvi 
zamisli, da bi imeli tudi Stolovi delavci dovolj 
veliko, primerno opremljeno in zdravstvenim 
normam prilagojeno zdravstveno in zobozdrav
stveno ambulanto. 

Vsi, ki smo si ogledah nove prostore, smo 
videli, da se da tudi starejša zgradba spremeniti 
in posodobiti. 

To je še en korak k dvigu družbenega stan
darda Stolovega delavca. Ker je to boljša 
zdravstvena pomoč in s tem večja sposobnost 
za delo, je to še toliko pomembnejše. 

CIRIL SIVEC 



Novo vozilo za kemično gašenje 
Gasilsko društvo Kamnik je 

letos dobilo novo gasilsko vozilo 
za kemično gašenje. S tem se je 
izpolnila dolgoletna potreba po 
kvalitetnejši opremljenosti v na
šem društvu in občini za slučaj 
požara v industriji ali kakega 
drugega večjega požara. Nabavo 
novega vozila je v celoti financi
rala samoupravna interesna 
skupnost za varstvo pred požari 
v občini Kamnik. Slovesen prev
zem novega vozila je bil konec 
junija. Z zelo številčno udeležbo 
gasilcev iz vse občine smo doka
zali, kako zelo smo potrebovali 
to vozilo in kako smo vsi ponos
ni nanj. 

Za ponazoritev naj navedem, 
nekaj tehničnih podatkov o no
vem vozilu. Na podvozje T A M 
190 je Karoserist iz Maribora 
montiral cisterno za 40001 vode, 
cisterno za 400 1 penila in poso
do za 1000 kg gasilnega prahu. 
Zaradi teh različnih vrst gasilnih 
sredstev lahko s tem vozilom ga
simo z vodo povsem klasično, ah 
pa pod visokim pritiskom (40 
barov) s polnim curkom ali prho 
- vše z enim samim ročnikom. 
Vodo lahko tudi »mečemo« s to-, 
pom, ki ima zmogljivost 1600 1/ 
min. Ker novo vozilo vsebuje tu
di penilo, nam to omgoča tudi 
gašenje z zračno peno. Tudi s 
tem gasilnim sredstvom lahko 
gasimo pri nizkem ali visokem 

tlaku z ročnikom, in pa tako kot 
pri vodi, tudi z metalcem pene. 
Tudi pri gašenju s prahom ima
mo dve možnosti - z normalnim 
ročnikom za prah ali pa s 
topom. 

Vse te možnosti gašenja poža
rov nam omogočajo tudi večjo 
učinkovitost pri gašenju zahtev

nejših požarov. / . večanjem šte
vila avtocistern v naši občini se 
tudi bližamo modernejšemu in 
hitrejšemu načinu gašenja. 

Gasilci si sicer želimo to novo 
vozilo čim manjkrat uporabiti v 
akcijah, vendar, kadar bo to po
trebno, bomo dokazali njegove 
zmogljivosti. j,b 

OBVESTILO 
Odbor Predsedstva Zvezne konference SZDL Jugoslavije za 

izgradnjo in ureditev spominskega obeležja »Sremski fronti« je 
zaprosil vse podpisnike družbenega dogovora o zagotavljanju 
sredstev za izgradnjo in urejanje spominskega obeležja »Sremski 
fronti«, da prek občinskih konferenc SZDL seznanijo druge 
družbenopolitične organizacije ter delovne ljudi in občane s 
tistim določilom družbenega dogovora, ki predvideva, da se del 
sredstev za izgradnjo spominskega obeležja zagotovi tudi s pro
stovoljnimi prispevki delovnih organizacij in drugih samouprav
nih organizacij in skupnosti, delovnih ljudi in občanov. 

Prosimo vas, da v primeru, ko bo izražen interes za tovrstno 
namenjanje sredstev, zainteresirane seznanite, da se sredstva 
lahko nakažejo na žiro račun številka: 65700-849-822 SSRN 
Vojvodine Pokrajinska konferencija z oznako »sredstva za 
izgradnju i uredjenje spomen-obeležja »Sremski front«. Iz poro
čila odbora predsedstva Z K SZDLJ za izgradnjo in ureditev 
spominskega obeležja »Sremski fronti« izhaja, da so dela na 
izgradnji objekta v polnem teku in da predvidevajo, da bo 
spominsko obeležje zaključeno do dneva borca - 4. julija 1987. 

. Vsi , ki bodo prispevali prostovoljne prispevke bodo prek občin
skih odborov ZB N O V prejeli posebno zahvalo v znak priznanja 
za prispevek k izgradnji spominskega obeležja »Sremski fronti«. 

O namenu in pomenu spominskega obeležja ste bili v času 
sprejemanja družbenega dogovora o zagotavljanju sredstev za 
izgradnjo in ureditev tega spominskega obeležja že podrobneje 
seznanjeni, zato tega ne ponavljamo. 

V Mengšu trgovina z 
gradbenim materialom 

V SCT T O Z D Inženiring 
Ljubljana so v okviru razširitve 
dejavnosti 19. septembra odprli 
novo trgovino z gradbenim mate
rialom v Mengšu na Ropretovi 16 
(nekdanja opekarna). 

V tej trgovini bodo naprodaj 
vse vrste gradbenih materialov iz 
proizvodnega programa SCT in 
drugih proizvajalcev. Kupci lah
ko obiščejo trgovino vsak dan od 
7. do 15. ure in vsako drugo so
boto v mesecu od 7. do 15. ure. 
Informacije dobite tudi po telefo
nu na številki 737-395. V . M . 

JATA OE Duplica išče 
interesenete za redni odv
zem kokošjega gnoja v 
količini 4 m vsak drugi 
dan. Gnoj naložimo na 
vnaprej postavljeno pri
kolico. Informacije po tel. 
831-201. 

Popravilo TV, HI-FI, av-
toradiov, akumulatorskih 
polnilcev in malih gospo
dinjskih aparatov. BO
JAN RUDL, Glavarjeva 
74, Komenda. 

Disco ENOJ AN Zagori-
ca 7, Stranje obvešča, da 
je ponovno odprt vsak 
dan, razen ponedeljka in 
torka, od 20. do 1. ure. 

Spet kulturno zabavno popoldne 

Društvo upokojencev Kamnik obvešča upokojence kamniške 
občine, da organizira kulturno zabavno popoldne, zadnjič v tem 
letu, v petek, 3. oktobra 1986, ob 16. uri na društvenem 
dvorišču, Kolodvorska 5. Kamnik. 

To bo že peto letošnje srečanje. Sodelovali bodo številni izva
jalci, upokojenci in drugi, zato 1)1) Kamnbik vabi k številni 
udeležbi. Ne bo vam žal. 

1)1) Kamnik 

Smo turizem res ljudje ? 
Verjetno nisem bil prvi, ki se je v zadnjih 

mesecih to vprašal, saj je kakovost turističnih 
uslug, ki nam jih, domačim gostom, ponujajo 
nekatera turistična mesta, res močno vpra
šljiva. 

Seveda vsak pisan očitek vzbudi le rahel po
smeh »dotičnih« in pa besede: »Kaj nam pa 
morejo. . . ?«In še prav imajo, saj smo sloven
ski gostje ponavadi res zadovoljni s še tako 
slabimi uslugami. »Da le so,« pravimo. . . in 
potrpimo. Med nami pa so na srečo tudi opti
misti, ki se še tolažijo, da bo morda po novem 
letu le bolje. 

Še posebno veliki revčki smo, ko se podamo 
na »naš« Jadran, ki pa postaja vse manj naš, saj 
se že prav redko zgodi, da na dopustu srečamo 
kakšnega znanca, medtem ko lahko čebljanje v 
italijanščini, nemščini, angleščini in celo v 
poljščini poslušamo za vsakim vogalom. Morda 
sem res malce preveč oseben, vendar nezani-
manje za našega gosta le malce boli. 

Pa vendar. Ko smo se odpravljali na morje 
(kako čarobni besedi) ni bolelo, pač pa smo bili 
prepolni nekakšne notranje sreče in prepriča
nja, da bomo lahko tistih nekaj dni uživali v 
obmorskih radostih; in to brez vsakih obvezno
sti. Kaj kmalu pa smo ugotovili, da nismo le 
gosti tisti, ki smo geslo »brez obveznosti« vzeli 
zares. 

Ko nas je vroče puljsko sonce prvič prisililo, 
da smo se umaknili s plaže, sem kot »star pulj-
ski maček« sklenil, da prijateljem razkažem an
tične znamenitosti mesta. Kot nalašč smo si 
hoteli najprej ogledati amfiteater iz I. stoletja 
našega štetja. Ko smo plačali ne ravno majhno 
vstopnino in stopili vanj, pa se nam je takoj 
zazdelo, da bomo videli le »en velik nič,« saj 
smo se znašli sredi gradbišča. Imeli smo obču
tek, kot da smo se vrnili za nekaj sto let v 
preteklost, v čas, ko so ga gradili, le da so to 
takrat delali precej bolj zavzeto. Za svoj denar 
torej nismo videli skoraj ničesar, ker se nismo 
smeli niti povzpeti v stolp, niti si ogledati pod
zemnih prostorov in dragocenosti, ki so v njih. 
»Pa drugič,« smo si dejali in odšli do prve piz-
zerije, kjer smo si privoščili okrepčilo v »bal
kanskem smislu.« Pizze šo bile namreč trde kot 

kamen in skoraj neužitne, piva pa je bilo v 
kozarcih tudi komaj le za vzorec; se pravi, pre
cej pod merico. Naša prirojena sramežljivost pa 
nam ni dala, da bi stegnili jezike, ampak smo si 
le rekli: »Pa drugič,« in odšli na zaslužen po
čitek. 

S puljsko areno smo se naslednjič srečali na 
predstavitvi klasičnih vvestern filmov. V začet
ku smo se čudili mizememu obisku, potem pa 
ugotovili da temu ni krivo slabo vreme, saj je 
bila prelepa avgustovska noč, pač pa skoraj 
uničene kopije filmov ter svinjsko (oprostite 
izrazu) umazani stoli, ki so dali jasno vedeti, da 
se je še pred nekaj dnevi v bližini gradilo. Nam 
vonj po apnu in cementu ni kaj prida ugajal, 
zato smo že po prvem filmu ugotovili, da je 
škoda naših oči in ušes, ki so se največkrat 
zaman trudile razbrati posamezen prizor ali 
prebrati kakšen stavek. Aja, nismo bili edini, 
ki smo predčasno zapustili »prizorišče boja.« 

Jeza in razočaranje v nas sta tlela še prihod
nje jutro, zato smo se odločili pohladiti ju s 
sladoledom. Na žalost, spet grenka izkušnja. 
Za enaindvajset starih jurjev nisem dobil treh 
kepic sladoleda, kot je pisalo na ceniku, ampak 
le eno in pol, saj je skrbni natakar poskrbel, da 
se je vsaka kepica čudežno zmanjšala za polovi
co. Niti moji začudeni pogledi in zaprta usta ga 
niso omehčala, da bi sekaj dodal, takoda se še 
danes lahko pohvalim, da sem ob našem morju 
jedel sladoled po kapitalističnih cenah. 

Ko smo naslednji večer premišljevali, kateri 
lokal bi za slovo še počastili s svojo prisotnost
jo, nam je prijazna domačinka predlagala piz-
zerijo v vasi. Predlog smo sprejeli in sestradani 
odbrzeli na kraj poželjenja. Za nas je to postal 
dobesedno, saj je minila debela ura, preden so 
pred nas končno »prijadrale« naročene pizze, 
ki pa niso mogle izprati trpkega okusa v ustih, 
saj sta bili pred nami postrežem dve italijanski 
družini, ki sta v lokal prišli za nami. Prav ver
jetno je, da bi pred nami postregli še koga, če 
si še vedno ne bi drznil odpreti ust, iztegniti 
jezika in jih »nesramno pokritizirati.« 

Pa kaj hočemo, »Turizemsmo pač ljudje« in 
to ne samo v Pulju. 

MATIC ROMŠAK 

»Vse, kar me veže na Kamnik, 
so spomini« 

Poletna kolonija — 
savudrijski živ-žav 

»Domov pojdem,« sem rekel 
prijateljem. 

»Domov?« so se čudili. 
Nikoli jim nisem pravil o svo

jem domu, nikoli jim nisem 
omenjal otroških let, ne znan
cev, ne prijateljev, ne kostanjev, 
ne Antonove kamre nad hle
vom. Nikoli jim nisem govoril ne 
o Karli ne o Veri, prav gotovo 
pa ne o Izi. Nemara so mislili, 
da doma nikoli imel nisem, da 
sem že od nekdaj brezdomec, 
kakor so bili sami. Zato moje 
odločitve niso mogli razumeti in 
so spraševali: 

»Te čaka topla izba? Pogrnje
na miza? Postlana postelja?« 

»Ni tople izbe in pogrnjene 
mize, pa tudi postelja ni več 
postlana,« sem rekel. »Naša hiša 
je zapuščena, nikogar nimam 
več tam.« 

»Zakaj pa praviš, da domov?« 
»Kar tako, sem rekel. 

»Domov.« 
»Misliš prijazne ljudi? so spra

ševati.« Stopiš na cesto, pa te 
pozdravljajo in znanec te povabi 
na kozarček žganja?« 

»Tudi ljudje so,« sem rekel. 
»Samo da jih ne poznam več. 
Oni me poznajo še manj. Nikoli 
me niso zares poznah, zmeraj 
sem jim bil tujec« 

Dan je bil siv, ko sem odhajal. 
Hiše ob cesti so bile čemerne, 
ljudje so se stiskali pod dežniki 
in kolesa so mi pela otožno pe
sem. Toda, ko so poslednjič za
cvilile zavore in sem stopil iz av
tobusa, so se sivi oblaki preklali 

Pistelj Ivo Zorman v prostorih 
Kamniškega občana 

na dvoje. Mesto je bilo kakor 
otrok, ki so ga dvignili iz kopeli. 
Vegaste strehe, vse mokre od 
dežja, so se lesketale, kakor bi 
bile oškropljene z zlatom. Po 
kotanjastem asfaltu so bile pose
jane luže in trava ob pločniku je 
bila smaragdno zelena. 

Doma! sem si rekel. 
Ulica se mi je zdela ožja kakor 

nekdaj in bolj zavita. 
Glej! sem se čudil. Stopi ka

mor hočeš, ko ne objameš s po-

fledom več kakor pet hiš hkrati, 
esta se zmeraj izgubi za 

ovinkom. 

To je odlomek iz romana 
»Draga moja Iza« pisatelja Iva 
Zormana, ki je v mnoga svoja 
dela vpletal motive iz Kamnika 
in okolice in opisoval usode ljudi 
iz teh krajev, ki so mu dragi in 
ki se jih spominja z nostalgijo, 
kot se človek z nostalgijo spomi
nja svojega otroštva. Ivo Zor
man je namreč otroška leta pre
življal v Kamniku, v katerega, 
pravi, se še vedno rad vrača, če
prav morda s podobnimi občut
ki , ki jih je imel junak romana, 
katerega smo vam predstavili v 
uvodu. Na seznam jubilantov, 
katerim v čast je letos občinska 
skupščina priredila sprejem, je 
bil tudi pisatelj, po rodu Kamni-
čan, Ivo Zorman. Ob tej pri-
oložnosti smo ga povabili na 
kratek pogovor, v katerem je 
med drugim dejal: 

»Ne pričakujem ne vem kakš
nih priznanj. V Kamniku imam 
namreč nekakšen čuden obču
tek, da sem tujec. To je bolj 
enostranska ljubezen. Kamnik 
imam zelo rad, veliko raje, kot 
Kamnik mene. Štejem ga za 
rojstno mesto, četudi sem se sem 
preselil s tremi leti. Vse, kar me 
veže na Kamnik, so spomini. 
Vsak gleda z neko nostalgijo na 
svojo mladost. Vendar je to zla
gan blišč - poudarjanje nekih 
starih vrednot, navad. Iščem 
predvsem lepe plati tega mesta. 
Ko grem na Mali grad, gledam 
kamniške hiše, krite z bobrov-
cem, razmišljam o usodah, ki se 
skrivajo pod njimi. Rad se vra

čam, vendar, tisti star Kamnik 
srečam le enkrat na leto - na 
dan mrtvih. 

Drugače pa se Kamnik hitro 
spreminja.« * 

Ivo Zorman nam je povedal, 
da je bil tokrat prvič povabljen v 
Kamnik, na uraden sprejem, 
kjer so se njemu kot ostalim jav
no zahvalil za življenjsko delo. 

»Rad delam, kar znam. Ne 
domišljam si, da smo starejši pa
metnejši. Ko sem bil star dvajset 
let, mi nihče tega ni posebej po
udarjal, sedaj pri šestdesetih pa 
me nenehno preprečujejo, da 
sem še mlad, sploh pa, da še 
nisem za staro šaro. Pa še to: 
Kamnika ne opisujem, da bi opi
sal Kamnik. Človek, kot pravijo, 
piše vse življenje eno samo knji
go, piše o sebi, piše o ljudeh, ki 
jih pozna. Prav sedaj pa razmi
šljam o problemih bivanja in 
smrti, »nam je povedal Ivo 
Zorman. 

Ivo Zorman — rojenje bi! leta 
1926 na Gori pri Komendi - je 
znan slovenski novelist in roma
nopisec, ki v svojih delih obrav
nava snov iz narodnoosvobodil
nega boja, malomeščansko živ
ljenje, opisuje povojno življenje 
ljudi, ki so bili partizani, ukvarja 
se s šolsko problematiko in živ
ljenjem sodobne mladine. Napi
sal je mnogo del, med njimi: 
Draga moja Iza, Stric Benjamin. 
Čez dvajset let bo vse drugače, 
Gnezdo sršenov, Na senčni stra
ni mesta, Sončnica navadna... 

ROMANA GRČAR 

Prjetno, staro, obmorsko, 
istrsko letovišče Savudrija že vr
sto let v svojo domačnost spreje
ma kamniške osnovnošolce in 
jim nudi svojevrstna poletna do
živetja. 

Mnogi otroci se poleg letova
nja na morju s starši navdušujejo 
za preživljanje poletnih počitnic 
na morju s svojimi prijatelji, s 
•vojimi sošolci. Otroci, katerih 
starši se iz različnih vzrokov ne 
odločajo za počitnice na morju, 
pa so zanje prikrajšani. Rešitev 
problema je na dlani: svet za le
tovanje in rekreacijo otrok pri 
občinski zvezi prijateljev mladi
ne v Kamniku omogoča vsem 
osnovnošolcem, kot tudi ciciba
nom, organizirane počitnice na 
morju. Tako se številna skupina 
radoživih, mladih nadobudnežev 
naše občine polnih pričakovanj 
inb želja po veselih dogodivšči
nah sreča vsako leto, lahko reče
mo kar v naši Savudriji, kajti le
ta nam je postala v poletnih 
dneh že povsem domača. 

Mnogi prihajajo v Savudrijo 
vsako leto, med njimi pa so ved
no taki, ki so se prvič za nekaj 
časa poslovili od staršev in se 
vživeli v družbi svojih vrstnikov. 
Dolgočasje ne poznajo, vsak mi
nut je zapolnjena, doživeta, en
kratna; čez dan pa plaži: igre v 
osvežilnem morju, učenje plava
nja in drugih vodnih veščin, na
biranje školjk. . . , športna tek
movanja večeri, spoznavanje no
vih obrazov in navezovanje no
vih prijateljskih stikov z otroci iz 
drugih krajev Slovenije, ki letu
jejo v Savudriji... Še bi lahko. 

naštevali, toda z besedami se ne 
da nikoh vsega opisati. Veseli, 
zagoreli obrazi otrok govorijo: 
»V Savudrijo se še vrnemo!« 

Darja 

Vtisi in doživetja letošnjih 
kolonist k (deklice od 1. do 4. 
razreda) 

• V Savudriji mi je bilo naj
bolj všeč nočni ples, kopanje 
v bazenu z morsko vodo in 
ko smo bili v luna parku. Ve
sela sem, ker sem se naučila 
plavati. Vse mije bilo všeč. 

Martina Hlade 

• Po zajtrku smo odšli k 
svetilniku. Tam nas je čakala 
barka. Od pluli smo v Piran, 
šli smo mimo stojnic, nekate
ri so šli v akvarij. Kupila sem 
si zapestnico. V neki trgovini 
sem si kupila obesek za klju
če iz školjk, v slaščičarni pa 
sladoled _. 

Tina Vnuk 

9 Savudrija je lepo mesto. 
Zelo rada sem se kopala. 
Všeč mije bil ples. 

Marinka Rajšp. 

• Zjutraj smo vstali. Šli smo 
na zajtrk, potem pa na plažo. 
Imeti smo se lepo. Ko smo 
prišli s plaže, nas je čakalo 
kosilo. Po kosilu smo si kupi
li lučko. Po počitku smo se 
šli kopat. Zvečer je bil ples 
in druge prireditve. 

Andreja Zupane 



Črna kronika 
O . v" * 
Mg**«; Avgust — čas počitnic 

OBJESTNOST NIMA MEJA 
Razvaline na Malem gradu, ki pričajo o bogati zgodovinski in 

kulturni dediščini našega mesta, in Veronika v njih, ki sedaj, ko so 
razvaline kolikortoliko dobro obnovili, vsaj kulturno spi in bdi nad 
našim malim mestom, očitno zanimajo še koga drugega, ne le ljubite
lje starih kamenin in kulturnih znamenitosti. Kdo ve, kaj je zanimalo 
tistega, ki mu zgledno urejen stolp ni dal miru, da je sicer trdno 
narejena zaščitna vrata polomil in jih del očitno vzel domov za 
spomin? Tudi marmorne plošče s stopnišča, ki vodi h kapeli na 
Malem gradu, so, verjetno ne po naključju, razbite obležale v 
grmovju pod kapelo. Lepa razgledna točka na žalost zato ne nudi le 
lepega razgleda na staro mesto, ampak tudi na bedno kulturno 
obnašanje nekaterih objestnežev. 

R. G . 

Z Utokom v Piran 
Konec junija nas je naš pokro

vitelj, tovarna Utok, povabil na 
celodnevni izlet v Piran. Odpe
ljali smo se z avtobusom. Sama 
sem nanj čakala kar v Mengšu. 
Malo me je skrbelo, da ne bi 
zamudila, pa se je vse srečno iz
teklo. Kmalu sem polna pričako
vanja sedela med sošolci. Na av
tobusu sem spoznala tudi tovari
ši«) Fani Ahčin iz Utoka, ki nas 
je spremljala. 

Vožnja je bila dolga, a zanimi
va. Ko smo prišli v Utokov dom 
v Piranu, smo že imeli priprav
ljeno dobro kosilo. Pozdravili 
smo se kot dobri znanci, saj so 
nas enako prijazno sprejeli že la
ni. Po obilnem kosilu smo si mo
rali malo oddahniti, potem nas 
je avtobus peljal na plažo. Na 
kopanju mi je bilo zelo všeč. V 
vodi smo se žogali, tunkali, lovili 

in plavali pod vodo. Jedli smo 
sladoled, smoki, palčke in send
viče. Napili smo se tudi slane vo
de. Peljali smo se tudi s čolnom. 
Valovi so bili visoki, toda mi ni
smo imeli časa za strah in mor
sko bolezen. Peli smo in se sme
jali. Medtem so nam v Utoko-
vem domu pripravili malico. Po 
malici smo se zagoreli, slani in 
nasmejani zapodili v avtobus. 
Morali smo domov. Na Črnem 
Kalu smo še zadnjič pomahali 
ozki sinje modri črti na obzorju. 
Izleta smo bili zares zelo veseli. 
Če bi le šli letos še enkrat! 

Učenci in učitelji COŠ 27. julij 
se zahvaljujemo delavcem in 
vodstvu tovarne Utok za prijet
no doživetje. 

M A R I J A T U R K 
7. razred 

COŠ 27. JULIJ K A M N I K 

Manj prometnih nezgod, kaz
nivih dejanj in kršitev javnega 
reda in miru, dokazuje, da so si 
tudi neprevidni vozniki in kam
niški nepridipravi privoščili ne
kaj dni »zasluženega« dopusta. 
Na žalost verjetno res le nekaj 
dni, saj sem prepričan, da bo že 
september spet precej bolj napo
ren — predvsem za miličnike. 
Lahko si samo želimo, da cesta 
ne bi pričela pobirati svojega 
davka med najmlajšimi, ki se 
med potjo v šolo pogostokrat 
posvetijo važnejšim in pomemb
nejšim stvarem, kot je promet!!! 

Prometne nezgode - 24 
Prometna situacija je bila v av

gustu zavidljivo mirna. K temu je 
prispevalo toplo vreme, čas do
pustov, skratka, promet je bil 
precej manj gost, kot v teh dneh. 
Kljub vsem tem »olajševalnim 
okoliščinam« pa se štirikrat voz
niki le niso mogli izogniti težjim 
nezgodam, v katerih pa na srečo 
ni bilo smrtnih žrtev. 

7. 8. se je Med tesnicami na 
Vrhpolju pripetila nezgoda, v ka
teri sta sodelovala Janez M . iz 
Ormoža in Brane G . iz Podgorja. 
Brane je na kraju nesreče poča
kal miličnike, Janez pa je iz stra
hu pred njimi pobegnil. Seveda 
so se možje v modrem nemudo
ma podali v lov za pobeglim pov
zročiteljem nezgode, vendar so 
našli le zapuščeno vozilo, med
tem ko se jim je lastnik še za 
nekaj uric izmaknil. Verjetno se 
je med tem časom poskušal do
misliti tehtnega razloga, zakaj v 
ovinkih ne vozi po svoji strani 
vozišča, ampak na nasprotni. 

8. 8. se je pokazalo, da ima 
strah res velike oči. Na lokalni 
cesti v Volčjem potoku je namreč 
stalo vozilo milice, s prižgano 
modro lučjo. Ko ga je voznik ne
registriranega motornega kolesa, 
Franc B. iz Blagovice, opazil, mu 
je po vsej verjetnosti skoraj za
stalo srce. Poleg tega ga je zape
kla še vest zaradi vožnje brez 
vozniškega dovoljenja in preveč 
popitih kapljic, pa je hotel milič
nike obvarovati razočaranja in je 
v desnem ovinku močno zavrl, z 
namenom, da bi ustavil vozilo in 
zbežal. Vse skupaj mu ni najbolje 
uspelo, saj ga je spodneslo, da je 
padel po cesti, kjer je tudi poča
kal može, katerim je hotel ubeža
ti. Ti so ga v »poduk« prijavili 
sodniku za prekrške. 

9. 8. se je usoda poigrala z 
Janezom T. iz Podgorja. V pro
metni nesreči, ki bi se ji prav 
lahko izognil, je napravil za 
200.000 dinarjev materialne ško
de; telesnih poškodb na srečo ni 
bilo. Ko je peljal iz Duplice proti 
Podgorju, se ni ustavil pred že
lezniško progo, čeprav znaka 
»ustavi« ni mogel spregledati, 
ampak jo je pogumno prečkal. 
Do druge strani ni prišel, ker mu 
je avtomobil prej »crknil«, in to 
prav pred prihajajočo tovorno lo-
komovito. Potniki so iz avtomo
bila pobegnili, še preden se je 
lokomotiva zarila vanj. Kakšne 

Mariji Žebovec v spomin 

Življenjska pot Marije Žebo
vec iz Rudnika se je iztekla v 72. 
letu starosti. Na kamniških Ža
lah smo jo spremili na njeno 
zadnjo pot 25. julija in se ji zah
valili za vse, kar je dobrega sto
rila. Tega ni bilo malo. Njeno 
življenje je bilo življenje kmeč
kega človeka, kije vprežen v de
lo od jutra do večera, pa vendar
le svojstveno, značilno za gene

racijo med obema vojnama. Ma
rija je bila pridna in svobodo
ljubna ženska. Znala je pravilno 
presojati in se odločati. Ona sa
ma in vsa njena družina je že na 
začetku okupacije vedela za svo
je mesto, ne glede na nevarnosti 
in težave. Z vsem srcem in ža
rom je pomagala borcem NOB, 
sodelovala je pri številnih akci
jah, skrbela za ranjene borce, za 
kurirje, pa še vrsto drugih odgo
vornih nalog je opravljala. 

Bila je primer, kako se mora 
človek upreti nasilju, da sam po
stane svoboden. Zaradi sodelo
vanja z NOB, njenih pet bratov 
je bilo v NOV, trije od njih se 
niso več vrnili, je sovražnik s te
rorjem skušal streti njihov od
por, ki pa ni dosegel svojega ci
lja. Marijo so skupaj z očetom in 
materjo izselili na Bavarsko, 
kjer je bila od 15. aprila do 10. 
avgusta 1945. Domačijo so so
vražniki izropali, porušili in pož
gali. Zveza borcev NOB iz Du

plice je v nekem dokumentu za
pisala, »da je to redka družina v 
Jugoslaviji, ki je doživela tako 
tragedijo in toliko trpljenja in 
muk.« 

Po vrnitvi v domovino leta 
1945, in vse do konca svojega 
življenja je bila Marija zvesta 
svojemu prepričanju. Kjerkoli je 
mogla, je sodelovala in pomaga
la, vedno je bila pripravljena 
storiti več, kot le svojo dolžnost, 
zato je bila zelo spoštovana in 
cenjena. 

Za svoje nesebično delo, za 
prispevek v NOB, je prejela tudi 
odlikovanje, ki ga je bila vredna, 
saj je bilo celo njeno življenje 
delovno in človeško, bila je ved-

,no pripravljena pomagati 
drugim. 

Njenih del in plemenitosti se 
bodo še dolgo spominjali, vsi, ki 
so jo poznali, zlasti pa vsi tisti, 
ki so v času NOB našli pri njeni 
družini varnost in zatočišče. 

STANE SIMŠIČ 

bi bile posledice, če jim to ne bi 
uspelo, pa naj se vpraša nepre
vidni voznik!? 

24. 8. sta se zaletala Branko 
B . iz Kamnika in Peter K . iz 
Bele. Oba sta se peljala iz Motni-
ka proti Kamniku, vendar s pre
kratko varnostno razdaljo. Že v 
Bučah, ko je Branko, voznik av
tobusa, zmanjšal hitrost, pa je 
varnostne razdalje kar zmanjka
lo, tako da je Peter zadel v zadnji 
del avtobusa. Materialna škoda 
je bila sicer minimalna, vseeno 
pa ni odveč opozorilo, da je za
vorna pot ponavadi daljša, kot bi 
si mislili. Ne varjamete? Poskusi
te; vendar za cilj raje izberite 
drevo, kot drug avto!!! 

Kazniva dejanja - 17 
Da, tudi teh je bilo nekaj 

manj, čeprav bi jih lahko bilo 
tudi več. Dopusti so namreč še 
dodatna spodbuda za vse zmi
kavte, ki v teh dneh lahko bolj 
temeljito oplenijo velikokrat ne 
dovolj zavarovana stanovanja. 
Tokrat ni bilo tako, več pa je bilo 
tatvin koles in gradbenega mate
riala. 

S. 8. se je na P M oglasila Mari
ja K . iz Duplice ter prijavila ta
tvino avtoradia, ki ji je bil vzet iz 
parkiranega avtomobila, v času 
od 12.7. do 3. 8. Ker to ni prva 
tatvina take vrste, še enkrat opo
zarjamo lastnike avtomobilov in 
vrednih stvari v njih, naj malo 
bolj pazijo na svoje jeklene ko
njičke. Tatovom največkrat tudi 
zaklenjena ključavnica ni dovolj 
velka ovira. 

7. 8. so iz Centra za socilano 
delo v Kamniku sporočili, da pri 
njih išče pomoč Jože K . iz Kam
nika. Ker so Joža v njegovem 
stanovanju resno ogrožali nezna
ni moški iz okolica Maribora, so 
miličniki vzeli zadevo v svoje ro

ke. Ugotovili so, da so neznanci 
prišli v stanovanje z namenom, 
da iz lastnka »iztisnejo« neke po
datke. Ker jim to ni uspelo, so sj 
pomagal z neokusnimi, a vendar 
resnimi grožnjami. Čez dva dni 
so ga spet poklical in mu obljubi
l i , da ga bodo ubili, prav tako pa 
tudi njegovega otroka in sorodni
ke, Zadevo je po sprejeti depeši 
prevzel U N Z Maribor. 

16. 8. je prišel na Postajo mili
ce ribič Albin J. iz Kamnika z 
novico, da je Kamniška Bistrica 
obarvana rožnato in da so v njej 
po vsej verjetnosti strupene od
plake. Miličniki so korito reke 
pregledal ter ugotovili, da so od
plake zaznavne do Mekinj. Že tri 
dni kasneje pa so klical iz tovarne 
Stol, saj so v Kamniški Bistrici 
opazili, v smeri KIK Plastika v 
Šmarci, poginjene ribe. Tokrat 
so miličniki nastopili skupaj z in
špektorico za vodno gospodar
stvo, ki je na različnih mestih 
vzela vzorce vode in nekaj pogi
njenih rib. Vse to zaradi suma, 
da so v podjetju KIK Kamnik v 
dopoldanskem času spustili v re
ko neko rumeno snov. Na U N Z 
v Ljubljani bodo primer razisko
val naprej, saj je poginilo več kot 
160 rib. 

26. 8 se je pokazalo, da so tudi 
med planinci nepridipravi ali še 
bolje - tatovi. Oškodovan je bil 
Vinko C. iz Ljubljane, saj mu je 
bil v koči na Kamniškem sedlu 
ukraden dragocen fotoaparat, 
znamke Jashica. 

Javni red in mir - 17 
Glavne kršitve so bile - prete

pi. Njihov namen je bil skoraj 
vedno dokazovanje moči, zato 
jih nikakor ne moremo odobra
vati. Tepli pa so se vsepovsod, 
največ spet po stanovanjih in go
stinskih lokalih, kjer prednjačijo: 

gostilna Stol na Duplici, kavarna 
Veronika in vrt pri Delikatesi. 
Vseeno pa vam teh lokalov ne 
odsvetujemo, saj prav ta podatek 
kaže, da jim strank ne manjka; 
tudi zaradi solidnih cen. 

7. 8. je bil tepen vodja bazena 
v Maistrovi ulici. Urimu L . na
mreč ni bilo všeč opozorilo, naj si 
v malem bazenčku s hladno vodo 
dezinficira noge pred vstopom v 
bazen. Zato je »dotičnega moža
karja« s pestjo po nosu, kar pa je 
bilo temu še manj všeč, in je po
klical miličnike. Kdo od obeh 
ima prav, bo razsodil sodnik za 
prekrške, verjetno pa trdifv Uri-
tna, da se je prišel kopat, ne pa 
prat noge, ne bo zalegla. 

13. 8. je Mariji N . iz Tuhinja s 
smrtjo grozil sosed Ivan B. Milič
nika, ki sta odšla na pomoč, sta 
ugotovila, da je Ivan nerazsoden 
zaradi kozarčka ali dveh preveč, 
zato sta ga opozorila in spravila v 
posteljo. 

25. 8. je nepravi kraj za svoj 
počitek izbral Ivan A . iz Kamni
ka, saj je obležal ob regionalni 
cesti v Podgorju. Patrola je ugo
tovila, da ni zmožen hoditi sam, 
zato so ga s službenim avtomobi
lom dostavili na dom. 

30. 8. je na P M prišel Bajram 
B . , češ da ga je med prodajanjem 
sadja na Titovem trgu besedno 
žalit in obmetaval s sadjem nek 
občan. Miličnik, ki je občane iz
sledil, je ugotovil, da je to počel 
Franc S. iz Kamnika. Prijavil ga 
je in napotil domov. 

Najdeno 
Ivan Spruk je prinesel na P M 

denarnico in Žiro račun. Franc 
Sirk je našel moško denarnico z 
osebno izkaznico, vozniškim do
voljenjem in manjšo vsoto de
narja. 

Tončka Frontini je na Titovem 
trgu našla žensko denarnico. Du
šan Humar je na P M prinesel 
najdenih 2.000 dinarjev. Sandi 
Kvaternik in Robi Plankar sta 
našla čekovno knjižico. Slavko 
Starčevič je vrnil najdeni žepni 
računalnik. Angela Ribič je pri 
TIP TOP našla košaro z več 
osebnimi predmeti, med kateri
mi so bli najdragocenejši bankov
ci po 1000 dinarjev, saj jih je bilo 
kar sto. Za svojo poštenost je 
bila nagrajena. 

Pošteni najditelji v avgustu so 
bili še Francka Romšak, Janez 
Potočnik, Emil Kern, Jože Pan-
čur, Vlado Stanič, Anton Galin 
in Marija Žnidar. 

M A T I C ROMŠAK 

Na Stol ove m pikniku je bilo prijetno 
Stolovo letno praznovanje je, zlasti če je ob

darjeno še z lepim vremenom, vedno prijetno. 
Zadnja leta imamo srečo. Tudi letos je bila sobo
ta, 13. septembra, sončna, suha in ravno prava 
za odmor na prostem. 

Kdor je prišel na piknik, je že od daleč videl 
kadeč se dim, ki je od blizu postal še prijetno 
dišeč. Neutrudne delavke delavske restavracije 
so prav tako vestno, kot vedno doslej, pripravlja
le odlično pogostitev. Čakalo je vino in pivo in še 
drugo, ki sodi zraven. 

Prijetno je bilo, ker srečanje ni bilo raztegnje
no skozi ves dan, ko je sicer treba »pogruntati« 
še marsikaj dodatnega, da se ljudje skoraj vsak 
trenutek zabavajo. Pogovarjanja je vendar po ne
kem določenem času dovolj. 

V urah, ki so nam bile na razpolago letos, je 
bilo vsega ravno prav: domače glasbe v izvedbi 
ansambla Vita Muženiča, ki zna prav tako lepo 

zapeti in zabrenkati tudi kako modernejšo sklad
bo. Dovolj je bilo priložnosti za ples in za dru
žabne igre. Tisti, ki niso hoteli nastopati, so gle
dali. Nastopajočim pa je vendar treba dati priz
nanje, ker so bili izpostavljeni kritičnim opazo
valcem in v primeru poraza ne ravno prijetnim 
pripombam. Toda, vsi ne morejo biti prvi, in 
glavni namen teh iger je zabava. 

Srečanje je zelo prijetno povezoval Mitja Re-
dja. Ni uporabljal odvečnih besed in vedno, ka
dar je prišel na oder, je bil zaželen. 

Nova asfaltna plošča, ki je služila za ples in 
seveda za postavitev miz in klopi, je za še večji 
obisk naših delavcev dovolj velika. Miz in klopi 
pa je bilo letos celo premalo in so nekateri kas
nejši obiskovalci zaman hodili med gosti in iskali 
prosto mesto. Tedaj se je bilo treba pač drugače 
znajti; sesti nekam v travo ali ostati kar na 
nogah. CIRIL SIVEC 



Samoupravna stanovanjska skupnost občine Kamnik objavlja 
na podlagi določil Zakona o stanovanjskem gospodarstvu (Ur. 
I. SRS št. 3/81), Družbenega dogovora o skupnih osnovah na 
področju stanovanjskega gospodarstva v SR Sloveniji (Ur. 1. 
SRS št. 15/81), Pravilnika o pogojih in merilih za pridobitev 
posojil iz združenih sredstev vzajemnosti v občini Kamnik 

RAZPIS 
za kreditiranje stanovanjske graditve iz združenih sredstev 

vzajemnosti. ; 
Na razpolago so sredstva v znesku 55,000.000 din (z besedo: 

petinpetdesetmilijonov din). 

"J. SPLOŠNA DOLOČILA 
>'<'<• 1.1. Pravico do posojila iz združenih sredstev vzajemnosti 

n i imajo O Z D in njihovi delavci, katerih T O Z D in delovne skupno
sti imajo sedež v občini Kamnik, ne glede na to, kje imajo sedež 

_ njihove delovne enote oz. domicil njihovi delavci, ki 
/. i ;> i - združujejo sredstva za vzajemnost v dogovorjenem roku in 

obsegu, 
- začasno niso sposobne oblikovati dovolj sredstev v skladu 

skupne porabe za načrtovani obseg stanovanjske gradnje, 
- niso sposobne združevati sredstev vzajemnosti in jim pri

stojni organ stanovanjske skupnosti začasno, deloma ali v celoti 
odloži obveznost plačila obračunanega prispevka vzajemnosti v 
skladu s pogoji in merili, ki so določeni v temeljih plana stano
vanjske skupnosti. 

1.2. Delavci, zaposleni v organizacijah pod 1.1. in ki zagotav
ljajo lastno udeležbo z namenskim varčevanjem za stanovanjsko 
graditev najmanj 2 leti oz. vezanim depozitom kot nadomesti
tvijo namenskega varčevanja v višini najnižjega zneska dvelet
nega namenskega varčevanja (24.000 din) 

1.3. Kmetje kooperanti in združeni kmetje, ki združujejo 
sredstva vzajemnosti v stanovanjski skupnosti in ki zagotavljajo 
lastno udeležbo z namenskim varčevanjem pri banki najmanj 2 
leti oz. vezanim depozitom kot nadomestitvijo namenskega var
čevanja (24.000.00 din) 
, 1.4. Upokojenci in invalidi, ki imajo stalno prebivališče na 
območju občine Kamnik in namensko varčujejo pri banki naj
manj 2 leti oz. vezanim depozitom kot nadomestitvijo namen
skega varčevanja (24.000 din) 

1.5. Delovni ljudje, ki samnostojno opravljajo dejavnost z 
osebnim delom s sredstvi v lastni občanov, pri njih zaposlenih 
delavcih, delovni ljudje, ki samostojno opravljajo kot poklic 
umetniško ali drugo dejavnost, ki združujejo sredstva vzajemno
sti v stanovanjski skupnosti in ki zagotavljajo lastno udeležbo z 
namenskim varčevanjem oz. vezanim depozitom kot nadomesti
tvijo namenskega varčevanja v višini najnižjega zneska dvelet
nega namenskega varčevanja (24.000 din). 

2. Pri izračunu posojila za graditev sanovanjske hiše in pre
novo stanovanj in stanovanjskih hiš je določena cena m 2 stano
vanjske površine za leto 1986, ki znaša 151.564 din. 

3. Povprečni mesečni OD na zaposlenega delavca v SRS je v 
letu 1985 znašal 54.967 din. 

4. Organizacije vračajo posojilo v polletnih anuitetah, delavci, 
upokojenci, invalidi in kmetje pa v mesečnih obrokih, ki znašajo 
1/6 polletne anuitete. 

5. Za gradnjo in nakup stanovanj v družbeni in zasebni lasti se 
dajejo posojila le do vrednosti standardnega stanovanja s povr
šino do 90 m 2 . 

II. KREDITIRANJE G R A D I T V E , N A K U P A 
IN P R E N O V E S T A N O V A N J IN 
STANOVANJSKIH HIŠ V D R U Ž B E N I 
LASTNINI 

Posojilo iz združenih sredstev vzajemnosti lahko dobijo O Z D , 
če poleg pogojev iz poglavja 1.1. izpolnjujejo še naslednje po
goje: 

- da so sprejele samoupravne splošne akte o osnovah in 
merilih za reševanje stanovanjskih vprašanj delavcev, usklajene z 
Zakonom o stanovanjskem gospodarstvu in z Družbenim dogo
vorom o skupnih osnovah za zagotavljanje in usklajevanje samo
upravnih družbenoekonomskih odnosov na področju stanovanj
skega gospodarstva v SR Sloveniji; 

- da predložijo plan sklada skupne porabe, v katerem je plan 
dohodka, finančni plan in plan financiranja stanovanjske gradnje 
nakupa in prenove: 

- da predložijo načrtovane potrebe stanovanj in program 
reševanja stanovanjske problematike svojih delavcev; 

- da sprejemajo na ustrezen način obveznosti vsakoletnega 
zagotavljanja lastne udeležbe, vračila anuitet in izpolnjujejo 
obveznosti iz že odobrenih posojil iz združenih sredstev vzajem
nosti; 

- da niso v preteklem letu prekoračile družbeno dogovorjenih 
meril za oblikovanje in delitev sredstev za O D ; 

- da gradijo ali kupujejo stanovanja v okviru programa stano
vanjske gradnje SSS; 

- da jim posojilo po tem pravilniku skupaj z drugimi sredstvi 
omogoča zaključevanje finančne konstrukcije za graditev, nakup 
in prenovo načrtovanega števila stanovanjskih enot. 

Za izračun posojila organizacijam se upošteva predračunska 
vrednost ali končna cena stanovanjske površine posameznega 
stanovanja po standardu, ki ne presega naslednjih normativov: 

Število družinskih članov Stanovanjska površina 
1 32 m 2 

2 45 m 2 

3 58 m 2 

4 70 m 2 

Za vsakega nadaljenjega družinskega člana se stanovanjska 
površina lahko poveča največ do 15 m . 

Višina posojila, ki ga lahko dobi organizacija iz sredstev 
vzajemnosti, je odvisna od razmerja med povprečnim mesečnim 
O D na zaposlenega v organizaciji in povprečnim mesečnim 
čistim OD na zaposlenega v SR Slovenij v preteklem letu in 
sicer: 

Povprečni čisti OD v letu višina posojila Doba vračanja 
1985 največ največ 

do 100% 50% 10 let 
od 100% do 120% 40% 8 let 

nad 120% 30% 6 let 
Lastna udeležba O Z D za gradnjo ali nakup stanovnja v 

družbeni lastnini znaša najmanj 25% od predračunske vrednosti 
ali 20% od končne kupoprodajne cene. 

Za lastno udeležbo iz prejšnjega odstavka se šteje 
stanovanjska sredstva sklada skupne porabe s posojilom 

pridobljenim na podlagi vezave stanovanjskih sredstev pri banki. 
V lastna sredstva O Z D se šteje tudi lastna udeležba njenih 

delavcev. 

III. KREDITIRANJE G R A D N J E , N A K U P A 
IN P R E N O V E S T A N O V A N J IN 
STANOVANJSKIH HIŠ V ZASEBNI LASTI 

Delavci, upokojenci, invalidi in kmetje kooperanti in združeni 
kmetje lahko pridobijo posojilo za nakup, graditev in prenovo 
stanovanj in stanovanjskih hiš pod naslednjimi pogoji: 

- da so že izpolnili najmanj 2 letno namensko varčevanje za 
stanovanjsko graditev pri banki in poteče pogodba o namenskem 
varčevanju najkasneje na dan odobritve posojila oz. da imajo 
vezan depozit kot nadomestilo namenskega varčevanja v višini 
najnižjega dveletnega namenskega varčevanja 

- pri nakupu stanovanja se izjemoma namesto namenskega 
varčevanja oz. vezanega depozita upošteva premostitveno poso
jilo, ki ga prosilec dobi v DO ali banki, 

- če nimajo stanovanja ali pa imajo neustrezno oz. nepri
merno stanovanje in niso sami ali njihovi družinski člani lastniki 
vseljivega stanovanja, stanovanjske hiše ali vikenda, ki presega 
30 m 2 , 

- da predložijo ustrezno potrdilo o višini dohodkov družinskih 
članov v preteklem letu in ustrezno potrdilo o že odobrenih 
stanovanjskih posojilih. 

Posojilo lahko pridobijo tudi prosilci, ki imajo ustrezno rešeno 
stanovanjsko vprašjb 1, če bodo z gradnjo ali z nakupom stanova
nja oz. stanovanjske hiše sprostili družbeno stanovanje in 

- da predložijo kupoprodajno pogodbo ali soinvestitorsko 
pogodbo, 

- da predložijo gradbeno dovoljenje oz. dokazila o priglasitvi 
del z opisom del, zemljiškoknjižni izpisek in predračun. 

Za izračun posojila se upošteva predračunska vrednost ali 
končna cena stanovanjske površine po standardu, ki ne presega 
naslednjih normativov: 

Število družinskih članov Stanovanjska površina 
posameznega stanovanja ali 

stanovanjske hiše 
1 32 m 2 

2 45 m 2 

3 58 m 2 

4 70 m 2 

Za vsakega nadaljnjega družinskega člana se stanovanjska 
površina lahko poveča največ do 15 m 2 . 

Višina posojila, ki jo prosilec lahko pridobi, je odvisna od 
razmerja med mesečnim skupnim in čistim dohodkom na člana 
družine delavca v preteklem letu in med povprečnim mesečnim 
OD na zaposlenega v gospodarstvu v SR Sloveniji v preteklem 

letu 54.967 din. 

Prosilec dobi posojilo po naslednji lestvici: 

če znaša mesečni čisti znaša lastna pripada prosilcu 
dohodek na člana družine v udeležba prosilca posojilo v % od 
primerjavi s povpr. mesec. v % od cene cene stand. stan. 
čistim OD v SRS v 1.1985 standardnega največ do 

stanovanja 

do 50% 
od 51% do 75% 

od 76% do 100% 
od 101% do 120% 

nad 120% 

20% 
25% 
30% 
35% 
40% 

40% 
35% 
30% 
25% 
20% 

Pri izračunu posojila za gradnjo, prenovo in nakup stanovanja 
se znesek posojila, pridobljenega iz sredstev vzajemnosti po 
prejšnjih razpisih valorizira po naslednji lestvici: 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi dragega moža, 
očeta, dedka, pradedka in strica 

ALOJZA 
HUMARJA 

čevljarskega mojstra iz Godiča 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki 
ste ga imeli radi in spoštovali nje

govo delo, da spremljali na zadnji poti, njegov grob zasuli s 
cvetjem, ki ga je tako ljubil, in nam izrekli sožalje. Hvala 

tudi duhovnikom in pevcem za zadnje slovo. 

Žalujoči: vsi njegovi 

Godič, 27. avgusta 1986 

ZAHVALA 

V 81. letu starosti nas je zapustila 
naša draga mama, babica, 

prababica in teta 

FRANČIŠKA 
ORAŽEM 

Iskreno se zahvaljujemo sorodni
kom, sosedom, prijateljem, K O 

Z Z B N O V Duplica, pevcem, praporščakom, D O STOL 
Kamnik ter tov. Koželju za poslovilne besede. Hvala vsem 
za izrečena sožalja, podarjeno cvetje in spremstvo na njeni 

zadnji poti. 

Žalujoči vsi njeni 

Šmarca, Duplica, Mengeš, Kranj, julij 1986 

Leto odobritve posojila Količnik 
1975 16,97 
1976 13,98 
1977 12,13 
1978 10,48 
1979 9,35 
1980 6,38 
1981 4,77 
1982 3,82 
1983 2,64 
1984 1,85 
1985 1,48 
1986 1,00 

Prednost do pridobitve posojila ima prosilec, ki 
- ima nižji povprečni dohodek na člana družine, 
— kupuje standardno stanovanje, 
— kupuje ali gradi stanovanje oz. stanovanjsko hišo v okviru 

usmerjene ali zadružne stanovanjske gradnje, 
— bo z nakupom, dograditvijo ali prenovo stanovanja oz. 

stanovanjske hiše sprostil družbeno stanovanje. 
Skupna vsota posojila prosilcev ne sme presegati: 
— pri nakupu stanovanja v etažni lastnini in blokovni zadružni 

gradnji 80%, 
- pri gradnji individualne stanovanjske hiše 60% predračun

ske oz. končne cene po kupoprodajni pogodbi stanovanja ali 
stanovanjske hiše ob upoštevanju standardne stanovanjske hiše. 

Pod skupno vsoto posojil se štejejo vsa posojila, ki jih pridobi 
prosilec ali njegovi družinski člani v D O , stanovanjskih skupno
stih ali poslovni banki. 

Mesečna anuiteta za posojilo ne sme biti nižja od 1.000 din. 

IV. KONČNE D O L O Č B E 
Razpis za posojila iz sredstev vzajemnosti traja 30 dni od 

objave v Kamniškem občanu. 
Vloge za posojilo sprejema Stanovanjsko in komunalno gospo

darstvo S K G p. o. Kamnik, Steletova 8, kjer prosilci lahko 
dobijo podrobnejše informacije in obrazce za prijavo na razpis. 
Prosilcem, ki so v letu 1986 že kandidirali na razpis za posojilo iz 
združenih sredstev vzajemnosti, v primeru ponovne kandidature 
za pridobitev posojila ni potrebno prilagati dokumentacije, nave
dene v razpisu. 
G L E D E N A N I Z K A RAZPOLOŽLJIVA SREDSTVA JE 
O D B O R Z A G R A D I T E V SPREJEL ŠE D O D A T N E KRITE
RIJE Z A DOLOČITEV PREDNOSTI PRI DOLOČITVI 
POSOJILA IN SICER B O D O IMELI PREDNOST 

- PROSILCI, KI V LETOŠNJEM L E T U PRVIČ PROSIJO 
Z A POSOJILO, 

- PROSILCI, K A T E R I H G R A D B E N I OBJEKT JE V V . 
G R A D B E N I F A Z I OZ. PRED VSELITVIJO. 

O razdelitvi posojil bo odločal odbor za graditev, planiranje in 
razvoj družbenoekonomskih odnosov pri SSS občine Kamnik. 
ReZultati razpisa bodo objavljeni na oglasni deski SSS občine 
Kamnik v pritličju poslovne stavbe Steletova 8. Vsem prosilcem 
bodo vročeni pismeni sklepi. 

SamouPravna stanovanjska 
skupnost občine Kamnik 

Kamnik, september 1986 

VVO Anton Medved Kamnik 
bo v občini Kamnik, v šolskem letu 1986/87, organiziral za 
otroke od 4 leta dalje, ki niso vključeni v redne oddelke 
VVO, 80-urni program (cicibanove urice). Starši lahko 
prijavijo svoje otroke na upravi VVO Anton Medved Kam
nik, Kidričeva 23 ali po telefonu 831-327 do 15. 10. 1986. 
Skupine otrok bomo sestavili na podlagi prijav in glede 
na bivališče otrok. 
Starše bomo o pričetku obvestili pisno. 

ZAHVALA 

Ob nenadni smrti naše drage mame, babice, sestre in tete 

ANTONIJE KRŽIČ 

se naj topleje zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, sodelav
cem in prijateljem za tolažilne besede, podarjeno cvetje in 
spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala tudi duhovniku za 

poslovilni obred in pevcem za ganljivo petje. 

Žalujoči: hčerka Magda s sinom Andrejem, sestre in bratje 
z družinami ter drugo sorodstvo 

Mekinje, 22. septembra 1986 

ZAHVALA 

Nenadoma nas je zapustil dragi mož, brat in stric 

JOHAN PIRNAT 
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, znancem 
in sosedom za izrečena sožalja, poklonjeno cvetje in sprem
stvo na zadnji poti. Posebna zahvala zdravniku in vozniku 
reševalnega avtomobila Z D Kamnik, duhovniku in organi-
stu za lepo slovo, pevcem Lire za ganljivo petje in tovarišu 

Merčunu za tople besede slovesa. 

Žalujoči: žena, brat in sestri ter ostalo sorodstvo 

Soteska, avgust 1986 



Odbojkarji pred novo sezono 
Kamniški odbojkarji in odbojkarice 

so junija na svojem rednem občnem 
zboru pregledali in ocenili svoje delo 
in si zastavili še višje cilje, kot so jih 
dosegli do sedaj. Ker bo tudi v pri
hodnjem mandatnem obdobju, tretjič 
zapored, vodil ta uspešen in močan 
športni kolektiv ing. Roman Pogačar, 
smo mu, kot dobremu poznavalcu 
odbojke, in telesne vzgoje v Kamniku 
sploh, postavili nekaj vprašanj. 

Kako ocenjujete delovanje OK 
Kamnik v preteklih treh letih? 

»Glede na pogoje dela, kakršne 
I smo imeli v klubu, smo z doseženimi 
rezultati lahko zelo zadovoljni. Na 
vsej fronti našega delovanja smo raz
meroma trdo delali in seveda zato tu
di uspehi niso izostali. Člani, ki so v 
sezoni 1982-83 z odličnim 4. mestom 
že četrto leto zapored zelo uspešno 
nastopali v II. ZOL-zahod, so od tek
movalne sezone 83/84 dalje, zaradi 
stabilizacijskega skrčenja lig, igrali v 
I. slovenski ligi. V tej in sezoni 84/85 
so bili naši odlični tretji, pa čeprav 
smo zlasti v letu 1985 skoraj v celoti 
pomladili ekipo. Sedanje služenje vo
jaškega roka nam sicer pri tako mla
dih igralcih dela nekaj težav, vendar 
računamo, da bo glavnina naših naj
boljših odbojkarjev že do prihodnje 
sezone vojsko odslužila in se bomo 
tako začeli resno potegovati za pono
ven vstop v II. zvezni ligi, ki pa je 
sedaj seveda za en rang več vredna 
kot tista, ukinjena leta 1983.« 
Kaj pa ostale ekipe? 

»Se lepše uspehe, morda doslej 
največje v kamniški odbojki sploh, 
smo dosegli v mladinskih kategorijah. 
Mlajši mladinci (kadeti) so bili leta 
1983 in 1984 absolutno tretji v Slove
niji, mlajše mladinske tudi tretje leta 
1983 in starejši maldinci (17 do 19 
let) tretji leta 1984. Še večji uspeh je 
dosežek mladincev OK Kamnik; kot 
kamniška mestna reprezentanca so 

lani na prvomajskem turnirju Brat
stva in enotnosti v Beogradu med 32 
najboljšimi mestnimi ekipami Jugo
slavije zasedli odlično 6. mesto. 

Tudi z napredkom ženske odbojke 
smo kar zadovoljni. Pri članicah smo 
se v jeseni 1983. leta, po dvoletnem 
igranju v I. SOL odločili, da bo bolje 
zaenkrat še nekaj časa igrati v drugi 
slovenski ligi, saj so mlade odbojkari
ce imele za močno prvo ligo le pre
malo izkušenj. Ta odločitev je bila 
dobra, saj od takrat kvaliteta te vrste 
nenehno raste. Vsako leto so se uvr
stile v zahodnem delu II. SOL za me
sto višje, tako, da so, kot veste, v 
minulem prvenstvu zasedle že 2. 
mesto. 

Seveda smo tudi precej aktivni pri 
vzgoji najmlajših v osnovnih šolah. 
Zunaj občine so še kar vidne uspehe 
dosegli zlasti fantje (pionirji). Na pr
venstvu ljubljanskega območaj so bili 
od 1983. leta dalje, razen lani (3), 
vedno drugi. Na prvenstvu ljubljan-
sko-novomeškega območja pa so se 
najbolje odrezali leta 1984, ko so pre
magali prvaka novomeškega območja 
OŠ Mokronog in zasedli 2. mesto.« 
Kaj pa pogoji dela? 

»Pogoji dela so bili, lahko rečem, 
boljši kot v prejšnjih letih, čeprav bo, 
prepričan sem, tu z dobro voljo mo
goče še narediti precej več. Naši člani 
(1. moštvo) lahko trenirajo na veli
kem igrišču, kjer igrajo tudi prven
stvene tekme, samo enkrat tedensko. 
Morali bi npr. najmanj trikrat, le ta
ko se ne bi počutili več na domačem 
terenu kot gostje. Pri mladinskih ka
tegorijah bo vedno bolj potrebno 
prožno prilagajanje terminov glede 
na njihove šolske obveznosti. Pri šol
skih društvih pa bi bilo nujno zagoto
viti poleg obstoječih vsaj še po en 
termin tedensko za pionirke na OŠ 
Frana Albrehta oziroma po en termin 
za pionirje na OŠ Toma Brejca. Sicer 

smo ob velikem varčevanju dosedaj 
še nekako shajali, zadnje čase pa nam 
zaradi velike draginje preti, da nam 
bo že do konca tega leta zmanjkalo 
za več kot polovico potrebnih sred
stev. Tu bodo verjetno nujne radikal
ne spremembe. Novomeška odbojka, 
katerih člane, ki igrajo v II. ZOL, so 
naši fantje v slovenskem polfinalu za 
jugoslovanski pokal pred kratkim v 
Kamniku premagali s 3:2, prejme let
no 1 staro milijardo din dotacij. Naša 
dejavnost je celo širša, kot njihova, 
naša ženska odbojka na višji ravni, 
razpolagamo pa komaj s četrtino nji
hovih sredstev. Zelo sem vesel, da so 
mdklubski odnosi v Kamniku razme
roma dobri, tudi odnosi z ZTKP in 
SITEKS-om so, mislim, v redu.« 
Kako stojite s trenerji, funkcionarji? 

V klubu imamo sedaj aktivnih 10 
trenerjev ozrioma vaditeljev, na šolah 
pa jih je še kakih pet, ki se tudi uk
varjajo z učenjem odbojke. To je ne
kaj, vendar za doseganje še večjega 
razmaha odbojke in njene kvalitete, 
še premalo. Znanje trenerjev bomo 
morali stalno še izpolnjevati, in si 
stalno prizadevati za nove mlade 
moči. 

Enako je s funkcionarji v klubu. 
Razmere so res precej boljše kot vča
sih. Imamo nekaj odličnih moči kot 
so: Tone Štele, Peter Hribar, Biserka 
Zabrič, Gorazd Frontini, Aco Jonče-
ski, Milan VVindšnurer, Jernej Konci-
Ija, Primož Kajzer, Janez Škorjanc, 
pa Jože Jankovič, Marjan Novak, 
Grega Hribar in še nekaj jih je, ven
dar bi jih potrebovali še precej več, 
da bi laže in bolje delali. Zlasti bi tu 
želeli več sodelovanja staršev. Zelo 
smo nazadovali pri domačem sodni
škem kadru, kar bo potrebno čimprej 
nadomestiti.« 
Kako je vaše socelovanje z Odboj
karsko zvezo Slovenije in območno 
zvezo? 

»Dokaj dobro. Drug drugemu si 
pomagamo. Naša člana Tone Štele in 
Jernej Koncilja sta še do nedavnega 
sodelovala v tekmovalni komisiji, Mi
lan VVindšnurer je že nekaj časa član 
predsedstva OZS, zadolžen za propa
gando odbojke, bil pa je tudi že vodja 
reprezentance SRS. Najbolje pa so
delujemo z našimi najboljšimi igralci 
in igralkami v slovenskih mladinskih 
in državni reprezentanci. V tem času 
smo imeli v slovenskih reprezentan
cah kar 8 fantov in dve odbojkarici, 
od teh Janeza Slabajno in Grego Hri
barja tudi v državni mladinski repre
zentanci. Imena, kot so Aleš in Matej 
Škorjanc, Janez Štele, Jure VVindšnu
rer. Damijan Rekanovič, Peter Ku-
kovič, pa Nives Novak in Melita Sla-
bajna, so dokaz, da smo v Kamniku 
na dobri, pravi poti, zlasti še, ker 
imamo poleg teh še celo vrsto tudi 
zelo oziroma enako dobrih odbojka 
ric in odbojkarjev. Zelo smo se po
trudili tudi aprila leta 1984, ko smo v 
Kamniku imeli na pripravah državno 
in slovensko mladinsko reprezen
tanco.« 
Ste zadovoljni z obveščevanjem o 
odobjki, pa tudi o drugih športih v 
Kamniškem občanu? 
»Pravzaprav da, čeprav bi bilo glede 
obveščanje o odbojki mogoče z naše 
lastne strani napraviti nekoliko več. 
Več naj bi nas pisalo, tudi pogostje, 
pa čeprav s krajšimi prispevki. Tako 
bodo članki tudi bolj aktualni. Sicer 
pa pri člankih o športu sploh pogre-
šem konstruktivno kritiko, tudi sa
mokritiko če hočete. Vse preveč je 
hvale; ob vsakem uspehu bi morali 
poročati tudi, koliko je bilo npr. vseh 
udeležencev, kakšen je bil rang tega 
tekmovanja, če gre za reprezentante 
republiške in državne, koliko je neka 
športna zvrst razširjena, koliko ekip 
ah posameznikov nastopa v držav
nem ali republiškem merilu v tej pa
nogi. Le tako, zlasti če gre za razme
roma nove, mlade panoge, bralec 
lahko ugotovi pravo vrednost nekega 
dosežka in jih med seboj primerja.« 
Vaše želje in načrti? 

»Radi bi seveda še bolje delali in ta
ko dosegli še lepše uspehe. Volje 
nam ne manjka, bomo pa potrebovali 
še vnaprej vsestransko in precej iz
datnejšo pomoč, tako s strani ZTKO 
kot tudi pri delovnih kolektivih. Nuj
no bomo morali pošteno obnoviti na
ša letna igrišča pri kopališču, katera 
so nam za dobro pripravo za vsako
kratni jesenski del, pa tudi za številne 
rekreativce, čedalje bolj dragocena. 
V zvezi s tem prosimo vse priskojne, 
da ukrenejo vse, da se odpelje gra
moz in očisti ter uredi zelenica na 
trikotniku pred temi igrišči. Drugo 
leto bomo praznovali dva visoka jubi
leja - 55 let odbojke v Kamniku in 
40-letnico OK Kamnik, zato bomo 
morali vse še toliko lepše urediti. 

Sicer pa je start letošnje prvenstve
ne sezone pred vrati. Tako člani kot 
članice so imeli skupne priprave pod 
vodstovom trenerjev Kajzerja in Jon 
češkega, zaradi pomanjkanja sredstev 
kar doma. Pri prvi ekipi članov so se 
iz vojske že vrnili Aleš Škorjanc, Pe

ter Hribar in marko Matjan, v JLA 
pa sta odšla Obolnar in Grega Hri
bar. Ker so fantje precej igrali poleti 
na zunanjih igriščih, so že kar v for
mi, saj so se 14. 9. na republiškem 
finalu za jugoslovanski pokal v Ljub
ljani kar dobro upirali obema zvezno 
ligašema, tako mariborskemu Slav 
barju 3:0 (15, 9. 4). V prvi slovenski 
ligi se začno tekme 11.10., ko igrajo 
naši prvi tekmi doma in to 11.10., s 
P. Narodni dom in 18. 10. z OK Mi-
slinjo. Odbojkarice začno v II. SOL-
zahod ligo 11.10. s tekmo v Novem 
mestu, 18.10. pa igrajo doma z Ok 
Triglav. II. ekipo moških je sedaj za
čel trenirati Dare Gole. Tudi oni zač
no v II. SOL - zahod 11.10. doma z 
OK Plamenom (Kropa) in 18.10. do
ma z OK Zelezarjem (Jesenice). 
Upam, da se bodo naši fantje in de
kleta v teh preostalih štirinajstih dneh 
še dobro pripravili in z dobrimi igra
mi tudi v bodoče razveseljevali števil
ne ljubitelje odbojke v Kamniku.« 

MILAN VVINDŠNURER 

N a v r h u K o r a l n i 

V organizaciji PD PTT Ljubljana so planinci tega društva 23. 
avgusta 1986 obiskali tudi DRUGI NAJVIŠJI VRH V JUGOSLA
VIJI - KORAB (2764 m), ki leži na meji z Albanijo. 

Med obiskovalci sta bila tudi dva člana PD Kamnik, ki sta se 
povzpela na ta vrh in s tem še povečala število osvojenih vrhov. 
Stane Simšič 

Srednja ekonomska in naravoslovna šola 
Rudolfa Maistra Kamnik 

objavlja 
po sklepu delavskega sveta šole 

javno licitacijo 
gostinskega plinskega Štedilnika 
s štirimi plinskimi gorilniki in plinsko pečico, tip GPŠ 4/1, 
dimenz. 735x823x860mm, let. 1980, proizvajalec: 
Kovinostroj - Grosuplje 
Izklicna cena je 100.000 din 

Licitacija bo v petek, 10. oktobra 1986, ob 13. uri v 
prostorih Srednje ekonomske in naravoslovne šole Ru
dolfa Maistra, Kamnik, Novi trg 41/a. 
Ogled štedilnika je mogoč vsak delavnik od 12. do 14. 
ure. 
Štedilnik prodajamo po sistemu »videno-kupljeno«. Ku
pec lahko odpelje štedilnik takoj po plačilu izklicnega 
zneska. 
V ceni ni vračunan prometni davek, ki ga bo ob nakupu 
moral event. plačati kupec. 

Industrija pohištva »STOL« Kamnik 
Komisija za prodajo osnovnih sredstev 

razpisuje 

licitacijo 
za prodajo naslednjih osnovnih sredstev: 

inv. št. izkl. cena 

fazonska stružnica (Varaždinka) 648 350.000 
stružnica Hempel 508 350.000 
čeparka 1942 300.000 
čeparka 1875 500.000 
štirivretenski vrtalni stroj 3513 500.000 
mizni rezkar 2327 250.000 
mizni rezkar 1678 250.000 
mizni rezkar 304 100.000 
mizni rezkar 173 200.000 
motorna žaga Stihi, 50 cm 20.000 
el. motorna žaga Hamburg 2507 25.000 
motorna žaga Dolmar, 55 cm 1341 100.000 
bencinsko-plinski viličar OM 4101 150.000 
krožna žaga za kovino 5240 150.000 
stružnica za kovino 1658 900.000 
baterijski viličar Indos, 1000 kg 100.000 
revolverska stružnica za kovino 4466 300.000 

Ogled osnovnih sredstev za prodajo bo v petek, 3. 10. 
1986 od 12. do 13. ure v DO STOL, pri glavnem vhodu. 
Prodaja bo v ponedeljek, 6.10.1986 ob 8. uri. 
V izklicni ceni ni obračunan prometni davek. Ob licitaciji 
se vloži varščina v višini 10% od izklicne cene. 

Šivalni stroj Bagat, v 
omarici, ugodno prodam. 
Tel. 832-065. 

Hišni svet Zikova 10 išče 
čistilko. Oglasite se pri 
Turk od 17. ure dalje. 

Instruiram kemijo in ma
tematiko za srednje šole 
in vse osnovnošolske 
predmete. Tel. 831-625. 

Najamem garažo (lahko 
dve) in prostor za občas
na dela. Janez Rizman, 
Zikova 5, Kamnik 

Lončarsko podjetje Komenda 
vabi k sodelovanju 

več kvalificiranih in nekvalificiranih 
delavcev za delo v proizvodnji 
Kandidati morajo imeti uspešno končano osnovno šolo, 
zaželen pa je končan skrajšan program usmerjenega 
izobraževanja ustrezne smeri; odslužen vojaški rok; po
skusna doba 2 meseca 

Pisne ponudbe s kratkim opisom dosedanjega dela in 
dokazili o izobrazbi pošljite 15 dni po objavi na gornji 
naslov. 

Hmezad 

Komisija za delovna razmerja 

TOZD Reja 
proizvodna delovna organizacij 
n.suo.o Ijubljana-polje objavlja 

za nedoločen čas prosta dela in naloge za 

več delavk in delavcev pri oskrbi perutnine 
in v sortirnici Jedilnih jajc na perutninski 
farmi Duplica pri Kamniku 
Kandidati morajo imeti končano osnovno šolo in tri me
sece delovnih izkušenj 
Poskusno deio traja 3 mesece. Osebni dohodek približno 
100.000 din. 

Ponudbe sprejema kadrovska služba delovne organizaci
je JATA, Agrokombinatska 84, 61260 Ljubljana-Polje 8 
dni po objavi. 
O izbiri bomo kandidate obvestili v 30 dneh po končanem 
zbiranju prijav. 

trgovsko podjetje 

k@čna 
k<winik 

O Z I M N I C A 8 6 
Cenjene kupce obveščamo, da smo pričeli s prodajo ozim

nice v obratu Sadne drevesnice K očna Kamnik in sicer: 
Kakovostna jabolka 
koksoranžna reneta, jonatan, zlati in rdeči delišes 

150,00 din/kg 
aida red, gloster, jonagold 190,00 din/kg 
hruške 200,00 din/kg 
krompir 69,00 din/kg 
Čebula 50,00 din/kg 

i Manjkvalitetna jabolka 50,00 din/kg 
Delovni čas: od ponedeljka do petka od 7. do 17. ure, sobota 

•od 7. do 13. ure. 
Se priporočamo! • * 

KOČNA K A M N I K 

Dom upokojencev Kamnik, 
Neveljska pot 26, Kamnik 

razpisuje 
na podlagi sklepa komisije za delovna razmerja 
naslednja dela in naloge: 

1. 4 negovalke za nedoločen čas 
- končana šola za bolničarke 
- dvomesečno poskusno delo 

2. kuhinjsko pomočnico za nedoločen čas 
- osnovna šola 
- dvomesečno poskusno delo 

3. 4 sobarice za nedoločen čas 
- osnovna šola 
- enomesečno poskusno delo 

4. 3 perice za nedoločen čas 
- osnovna šola 
- dvomesečno poskusno delo 

Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev vložite v 8 dneh 
od dneva objave na naslov: Dom upokojencev Kamnik, 
Neveljska pot 26. 

OBVESTILO BORCEM IN AKTIVISTOM NOV 
OBČINE KAMNIK 
V Zdravilišču Strunjan bodo cene za borce NOV tudi v 
bodoče 20% nižje od ekonomske cene in so naslednje: 

objekt dvoposteljna soba enoposteljna soba 

hotel »Svoboda« 
vila Park 
bungalovi 

6.800 din 
6.320 din 
5.840 din 

8.480 din 
7.840 din 
7.280 din 

K navedeni ceni je treba prišteti 50 din za turistično takso 
na dan po osebi, 20 din za zavarovanje in 50 din za prijavo 
na osebo. Polpenzionske usluge so nižje za 15%. 

Regres, ki ga daje Republiški odbor ZZB NOV Slovenije 
za socialno šibke borce in vojaške invalide po veljavnih 
kriterijih, bo od 1. oktobra 198© znašal 2.000 din dnevno 
na osebo. Ta regres se po enakih kriterijih, kot velja za 
Strunjan, lahko dodeli tudi za Šmarješke in Dolenjske 
Toplice. 

Tudi v Šmarjeških in Dolenjskih Toplicah veljajo za borce 
NOV tudi v bodoče za 20% nižje od objavljenih komercial
nih cen. 

Komercialne cene so naslednje: 

Zdravilišče Dolenjske Toplice: 
Kopališki dom 7.000 dinarjev 
Zdraviliški dom 6.500 dinarjev 

Zdravilišče Šmarješke Toplice: 
hotel Krka 8.500 dinarjev 
hotel Toplice 8.000 dinarjev 

Cene za borce NOV v omenjenih zdraviliščih so torej 20% 
nižje od zgoraj objavljenih. 

Občinski odbor ZZB NOV KAMNIK 



Avtokros, nov, atraktiven šport 
Večina med nami, ki smo prvič di

šali, da obstajajo tudi avtokros dirke 
je bila verjetno nemalo presenečena, 
ko smo it v letu 1985 s plakatov In 
prispevkov RTV Ljubljana zvedeli, 
da bo v Tunjicah pri Kamniku velika 
avtokros dirka, ki jo organizira AMD 
Kamnik. Tisti, ki smo poznah situaci
jo, smo bili prepričani, da je to le 
velika želja enega ali dveh entuziastov 
In društva in da je le malo resnih 
možnosti za razvoj tega športa pri nas. 

No, pa se je nekega poletnega dne 
na Zadnjem robu v Tunjicah pri mla
dem in sposobnem kmetu Janezu Ko-
simiku zbrala skupina ljudi s sekirami 
in žagami, ter začela s pripravo tere
na. In ko smo čez nekaj dni videli tudi 
velik buldožaer, ki je že zarezal ledino 
v rastočo travo avtrokros poligona, 
smo začeli tudi največji skeptiki poča
si verjeti, da gre zares. Kljub temu 
smo bili v dvomih in si mislili, da je to 
muha enodnevnica. Potem pa nas je 
več kot osemtisoč gledalcev na prvi 
dirki konec septembra leta i 985, prav 
toliko gledalcev na drugi že republiški 
dirki v juniju letošnjega leta, razširitev 
in podaljšanje proge ter pripravve na 
drugo republiško in prvo mednarodno 
dirko prepričalo, da sta se tov. Pucin 
in tov. Borin - glavna akterja avto-

Drago Vrhovnik-Pucin iz Tunjic, 
začetnik avtokrosa pri nas. 

krosa — pošteno lotila dela in da ima 
ta novi Sport pri nas prihodnost. 

Drago Vrhovnik-Pucin, doma iz 
Tunjic pri Kamniku, je bil pripravljen 
odgovoriti na nekaj vprašanj. 

Verjetno ste v tem trenutku še naj
bolj pristojen, da poveste nekaj o av
tokros športu pri nas na Slovenskem 
in v Jugoslaviji sploh, saj ste aktivni 

Planinski kotiček 

Pregled plezalske in 
alpinistične aktivnosti v 
preteklih mesecih 

na tem področju od samega začetka 
razvoja tega Sporta? 

»Res je. Že leta 1973 sem sodeloval 
na prvi avtokros dirki pri nas, ki jo je 
organiziral AMD Orehova vas jeseni 
istega leta ob pomoči Čehov, kjer je ta 
Sport zelo razvit. Naj kar takoj po
vem, da se je ta šport razvil na Češko
slovaškem, kjer ima že več kot dvaj
setletno tradicijo. Od tam se je razširil 
v zahodno Evropo in k nam. Po dirki 
v Orehovi vasi je bila druga dirka 
teden dni kasneje v Karlovcu. Na 
obeh dirkah so sodelovali gostje iz 
Češke, Hinko Hatko iz Vojnika in jaz. 
Naslednje leto, to je 1974, je bila po
novno dirka v Orehovi vasi in Tinja-
nu. Tedaj je nastopalo že več naših 
tekmovalcev. Bilo jih je osem, med 
njimi tudi tov. Dolenc iz Škofje Loke. 
Zadnja dirka je bila leta 1975 v Ho-
čah. Po tem letu je avtokros šport pri 
nas zamrl. Sam in Se nekaj naših tek
movalcev pa smo se udeležili medna
rodnih dirk na Češkem, v Avstriji, 
Italiji, itd.« 

- V vas je verjetno ves ta čas gorela 
vroča želja in velik entuziazem, da bi 
ta šport ponovno uvedli tudi pri nas. 
Sicer si skoraj ni mogoče predstavlja
ti, da bi tako velik podvig uspel tako 
kot tukaj v Tunjicah? 

»Da. Na tihem sem želel, da bi ta 
atraktivni Sport pri nas ponovno zaži
vel. Skoraj deset let kasneje, to je v 
letu 1984, se je v našem društvu začelo 
o avtokrosu resno razmišljati. Takrat 
je namreč prišel v Kamnik Štefan Bo
rin, ki je v AMD Kamnik prevzel 
športno sekcijo. Navdušil se je za av
tokros in stvar je stekla. Danes si brez 
Štefana Borina ni mogoče zamisliti 
avtokrosa v Tunjicah. Vso podporo 
najinim prizadevanjem pa je dal pred
sednik društva. Ob tem moram takoj 

Po obisku Paklenice med prvomaj
skimi prazniki so člani AO Kamnik 
naredili do 30. agusta okoli 180 alpini
stičnih tur. To so bili plezalni vzponi v 
kopni skali, v ledu, pa tudi pristopi 
nad 3500 m in turni smuki. V tem času 
so plezali tako v Jugoslaviji, kakor 
tudi v Italiji (Dolomiti) in Franciji 
(Dauphineja in skupina Mont 
Blanca). 

Od najstarejših še aktivnih alpini
stov sta v tem času največ plezala 
Bojan Pollak in Tone Škarja. Slednji 
je preplezal tudi nekaj zelo zahtevnih 
smeri: V Dauphineji SZ ozebnik v Pic 
Sans Nome (IV), solo; Zajedo usmi
ljenja v Vežici (V+, A2, z Metodom 

.Skarjo iz AO MengeS), Spominsko 
Ismer Ive Reya v Ojstrici (V+, A2, s 
Stanetom Belakom iz AO Matica, 
Ljubljana) in v Des Cheilonu v pogor
ju Mont Blanca S stene (V, skupaj s 
Simono Škarja iz AO Mengeš). 

Od srednje generacije alpinistov je 
treba omeniti predvsem Janeza Ben-
koviča in Marjana Kregarja. Slednji je 
bil v Himalaji, kjer je skupaj s Stane
tom Belakom iz AO Matica iz Ljub
ljane poskušal priti čez V steno na vrh 
Daulagirija. Zaradi izredno slabega 
vremena in ogromnih količin novega 
snega sta po večkratnih poizkusih mo
rala obrniti približno tam nekje kot 
prejšnje leto. Toda delo na hribu je 
bilo tako naporno, da je Kregar rabil 
Se po vrniti domov kar precej časa, da 
si je opomogel od naporov in bolezni. 

Janez Benkovič pa je skupaj s Fili
pom Bencetom iz AO Tržič' naredil 
enega od letošnjih najboljših jugoslo
vanskih vzponov v Zahodnih Alpah -
SV ozebnik Druja v skupini Mont 
Blanca (VI+). Poleg tega je preplezal 
še precej drugih kvalitetnih smeri: v 
zahodni steni Brane je skupaj z Mar
kom Prezljem potegnil novo smer: 
Snoopv (VI+, A3), v Ospu je skupaj z 
Avstrijcem Guntcrjem preplezal Hard 
Rain (VI). V Rzeniku te z Natašo 
Erjavec opravil turi verjetno šele tret
jo ponovitev Kamniško-Zasavske 
smeri (V+, A2). Z isto soplczalko je 
preplezal tudi Skalaško smer (V) v 
Špiku, Skrajni levi raz (V-VI) v Dra-
škem vrhu in Se drugi smeri. 

Od mlajše generacije je največ ple
zal Frane Kemperle, ki je večino sme
ri preplezaj prosto. Tako sta skupaj s 
Srećkom Likarjem iz AO Logatec 
prosto ponovila v Vežici Akademsko 
(VII-), Kramar-Močnik (VII) in 
Huni kini smer (VI-*-), v Vršičih Kam
niško (VI+) in v Lučkem dedcu Sari
no poč (VI+). Kemperle in Tomo 
Drolc sta prosto ponovila tudi Zajedo 
(VI+) v Sitah in Raz Jalovca po Co-
micijevi varianti (VI+), poleg vrste 
drugih lažjih smeri. 

Od najmlajše alpinistične generaci
je st;a bila najbolj aktivna Rado Nad-
vešnik in Marko Prezelj. Tudi ta dva 
sta veliko smeri ponovila prosto. Sku
paj sta preplezala Centralno smer 
(VI) v Planjavi in Rumeni raz (VI) v 
Mah' čini v Dolomitih, z drugimi so-
plezalci pa je Nadvešnik prosto pono
vil Centralni steber Dedca (VI+) z 
Vido Pavlic, v Vežici pa Kramar-
-Močnik (VII-) z Jano HribovSck in 
Matevžem Podpečnikom, s slednjim 
pa tudi Lahovo (VII+),. Poleg tega je: 

naredil še vrsto drugih kvalitetnih 
vzponov, med njimi tudi prvenstveno 
smer v Rogatcu imenovano Vrnitev 
(V+, A2) in pa solo ponovitev Herle-
tove (IV+) in Spominske smeri IVa 

Reya (V+, A2) v Ojstrici in Kamni
ške (V-VI) v Vršičih. 

Marko Prezelj in Danilo Golob pa 
sta prosto ponovila Helbo in Čopov 
steber (VII) v Triglavu, samo Prezelj 
pa tudi Kamniško (VII-) v Koglu. 
Poleg tega pa je Marko naredil Se 
vrsto drugih kvalitetnih vzponov. So-
liral je v Vežici smer Kramar-Močnik 
(V+, A2) in Lahovo smer (VI) ter v 
Vršičih Kamniško (V-VI). 

Od pripravniške generacije izstopa 
Danilo Golob, ki se je po vrnitvi iz 
JLA letos poleti hitro vrnil v stene: 
Sarina poč (VI+) in Desna (VI) z 
Boštjanom Griljcem in Centralni ste
ber Dedca (VI+) z Daretom Juhan-
tom iz AO Litija v Dedcu in vse pro
sto je samo nekaj iz njegove bere. 
Aktivni so bili tudi drugi pripravniki 
in pripravnice: Tomo Drolec, Boštjan 
Grilje, Jana Hribovšek, Matej Hu-
mar, Vida Pavlic, Mija Pirš, Matevž 
Podpečnik in drugi. 

Če torej pogledamo opravljene 
vzpone, lahko rečemo, da jih je precej 
dokaj kvalitetnih. Pozna se tudi to, da 
se člani kamniškega alpinističnega od
seka ukvarjajo z vso paleto alpinizma 
— od ledu do kopne skale, od pristo
pov do turnih smukov. Vendar pa se 
opazi tudi to, da je vse več poudarka 
tudi na prostem, športnem plezanju. 
Poleg tega je značilno tudi to, da je 
večina vzponov narejena v Kamniških 
Alpah, kar je zaradi njihove bližine 
tudi razumljivo, čeprav bi bilo bolje, 
če bi se Kamničani bolj množično po
dajali tudi v drug a gorovja. Pa Se 
nekaj je opazno. Člani AO Kamnik 
vedno bolj pogosto plezajo s člani dru
gih odsekov. Mogoče zato, ker v do
mačem odseku ne najdejo sebi pri
mernih soplezalcev ali pa je to morda 
»priprava« za samostojno odpravo 
AO Kamnik v Himalajo, ki naj bi bila 
prihodnje leto? 

SV Ozebnik 
Druja 

Ta smer je dolgo časa veljala za eno 
najtežjih kombiniranih (skalno-lede-
nih) smeri v Alpah in so jo prvi pre
plezali Francozi. Prvi Jugoslovani, ki 
so bili toliko srečni, da so se odpravili 
vanjo, so bili člani kamniškega alpini
stičnega odseka: Janez Ažman, Cene 
Kramar in Dušan PodbevSek. Vstopih 
so 23. julija 1977. leta proti večeru. 

• Malo nad krajno počjo so prvič biva
kirali. Naslednjega dne so preplezali 
najtežji kopni del stene, ki pa je bil Se 
precej zasnežen. 25. julija so prepleza
li Se drugi kopni del, ko se je vreme 
močno poslabšalo, tako da je začelo 
močno snežiti. Kljub temu so dobro 
napredovali, tako da so bili popoldne 
že v ledenem delu. Snežilo je celo 
noč, naslednji dan pa se je vreme iz
boljšalo, vendar je pritisnil mraz. Kra
mar je izgubil derezo, tako da je mo
ral plezati po vrveh s pomočjo prižem. 
Toda popoldne je bil tako močno izčr
pan, da kljub vsej možni pomoči ni 
mogel več naprej. Kljub počitku je 
naglo slabel in kmalu nato padel v 
nezavest. Tovariša sta mu nudila vso 
možno pomoč, vendar je bilo vse za
man in jima je umrl na rokah in to 
samo slabih 150 m pod vrhom. Tako 

povedati, da so pri urejanju avtokros 
proge prostovoljno pomagali mladinci 
iz Tunjic - posebej iz Zadnjega roba 
biatlonci in mnogi posamezni navdu
šenci, ki so vložili veliko prostovoljnih 
ur. Rešiti je bilo potrebno cel kup 
organizacijskiih in administrativnih 
problemov: od registracije do različ
nih inšpekcij in dovoljenj.« 

- Kaj mislite o zadnji dirki, ki je 
bila letos v juniju? 

»Dirka je sicer pokazala določene 
pomanjkljivosti, ki pa jih bomo od
stranili. Sodelovalo je enajst tekmo
valcev, od katerih sta prišla na cilj le 
dva. Vsi ostali so imeli različne okva
re. Sodeloval je tudi gost iz Avstrije, 
naS rojak Peter Zupan, ki je po konča
ni tekmi zunaj konkurence prikazal 
atraktivno vožnjo na marcedesu.« 

- Kako je z varnostjo. Videl sem 
namreč, da se je nekdo prevrnil, drugi 
je skakal do meter v višino, se vozil po 
dveh kolesih, tretjemu je odletelo 
kolo? 

»Za varnost je dobro poskrbljeno. 
Tekmovalec je zaščiten z močno jekle
no konstrukcijo, čelado in drugo 
opremo. Kar se pa tiče okvar, te niso 
na takem terenu nič neobičajnega, Se 
posebej, če fantje zaradi atraktivnosti 
malo pretiravajo.« 

- Dirka je bila odlično izpeljana in 
za varnost gledalcev stoodstotno po
skrbljeno, prav tako tudi za dirkače. 
Vse službe so odlično funkcionirale: 
od milice, reševalcev, gasilcev, do go
stinskih uslug. Ste zadovoljni? 

»Da. Vendar bi se dalo Se kaj iz
boljšati.« 

- Kdaj imate treninge? 
»Treningi so vsako soboto popold

ne in nedeljo dopoldne, sicer pa je 
proga zaprta.« 

B R A N I M I R BITENC 

Kolesarski 
kronometer 
ob 90- letnici Titana 

V prelepem, sončnem vremenu se je v soboto, 13. septembra pri gostilni 
Orel v Stahovici zbralo okoli 40 tekmovalno nastrojenih kolesarjev. 
Nagrade, ki jih je Titan pripravil za najboljše, so bile namreč izredno 
mikavne, vredne dobrih 15 minut truda. 

Pred startom, ki je bil za prvega tekmovalca ob 10, 30, so se med 
prisotnimi kolesarskimi navdušenci slišale številne napovedi, kdo bo 
zmagovalec. Najbrž sploh ni presenetljivo, da se je najpogosteje slišalo 
ime kasnejšega zmagovalca, Jožeta Klemenca, ki je zadnjih nekaj let 
skoraj zraščen s kolesom. 
Rezultati: 

ženske do 25 let: 1. Fani Jeglič 16.47, 2. Anka Lugonder 18.55, 3. 
Vilma Lap 19.09; ženske od 26 do 35 let: 1. Ivana Skamen 21.09, 2. 
Breda Lukanc 21.12, 3. Mari Žnidar 22.58; ženske od 36 do 45 let: 1. 
Zinka Zore 19.11; ženske nad 46 let: 1. Mari Perčič 19.15; moški do 25 
let: 1. Jože Klemene 13.22, 2. Peter Zamik 13.44, 3. Martin Kemperle 
13.58; moški od 26 do 35 let: 1. Miro Jagodic 14.39, 2. Darko Burja 
14.41,3. Tone Anžin 14.42; moški od 36 do 45 let: 1. Jože Uršič 14.21,2. 
Rajko Petek 14.49, 3. Franc Novak 15.05; moški nad 46 let: 1. Niko 
Uranker 15.52, 2. Ivan Jagodic 16.18, 3. Silvo Magvar 16.32. 

Vsem, ki ste si dirko ogledali in se potem udeležili še srečanja, ki ga je 
Titan skoraj vzorno pripravi) za tekmovalce in njihove spremljevalce v 
Kamniški Bistrici, prav gotovo ni žal, saj ni manjkalo jedače in pijače, kot 
tudi dobre volje ne. 

MATIC ROMŠAK 

sta sama priplezala na vrh Druja in si 
na južni strani v smeri sestopa uredila 
bivak. Naslednji dan jih je vse tri pre
peljal v Chamonix helikopter franco
ske GRS. 

To je bila prva jugoslovanska pono
vitev te izredno težke smeri in velik 
uspeh jugoslovanskega alpinizma, 
izreden uspeh kamniškega alpinizma 
obenem pa tudi njegova ogromna tra
gedija. S Cenetom Kramarjem je 
Kamnik izgubil enega najboljših per
spektivnih alpinistov. 

Čeprav sta Bence in Benkovič pre
plezala smer v neprimerno boljših raz
merah kot prvi Jugoslovani smo v 2 
dneh, oziroma 19 urah efektivnega 
plezanja, smer in s tem tudi to dejanje 
ni izgubilo na pomembnosti. Redki so 
tisti, ki jim je uspelo preplezati to 
smer. Zato lahko rečemo, da spada 
njun dosežek med največje, kar so jih 
Jugoslovani letos naredili v tem delu 
Alp. 

Od vseh vzponov, ki so jih v letoš
njem poletju naredili člani AO Kam
nik, je brez dvoma najkvalitetnejši in 
najpomembnejši tisti, ki je uspel Jane
zu Benkoviču. Ta je namreč skupaj s 
Filipom Bencetom iz AO Tržič 22. in1 

23. julija letos preplezal SV ozebnik 
Druja v francoskih Alpah, skupina 
Mont Blanca. 

Kamniška atletika napreduje 

ABC-POMURKA, TP 
»KOČNA« Kamnik, 
TOZD Maloprodaja, 
Kamnik, Ekslerjeva 8 
vzame v najem skladiščni 
prostor v izmeri do 100 
m 2 (lahko tudi 2 ali 3 pro
stori) za skladiščenje tr
govske in gostinske opre
me v Kamniku ali bližnji 
okolici. Prostor mora biti 
suh, z električno razsvet
ljavo. Prostor potrebuje
mo za nedoločen čas in 
takoj. 

Ponudbe pošljite do 5. 
10.1986 na gornji naslov. 

Montaža TV anten. Mati
ja Zibelnik, Zavrti 5, 
Mengeš, tel. 737-194. 

Trening, trening in še enkrat tre
ning. Dokler se bodo kamniški mla
deniči in mladenke držali te čarobne 
formule, ki pa ne poklanja uspehov 
kar sama od sebe, toliko časa lahko 
verjamemo v njihov napredek, ki je 
bil v zadnjem letu res skokovit. Imajo 
pa tudi dostojne vzornike, ki še ved
no nastopajo, vendar zaradi neustrez
nih razmer trenirajo atletiko v Ljub
ljani. Da še niso za staro šaro, so 
letos najlepše pokazali v Bohinju, na 
12. taborniškem teku okrog Bohinj
skega jezera. 

22. julija se je v prekrasnem sonč
nem vremenu na tabornem prostoru 
Odreda dobre volje iz Ljubljane zbra
lo 297 tekačev in tekačic, pripravlje
nih, da se podajo na pot okoli jezera. 
Čeprav je bilo med tekači tudi letos 
precej znanih športnikov, kot je na 
primer Dušan Mravlje, so Kamničani 
in Kamničanke za Odred bistriških 
gamsov osvojili lepo Število prvih, 
drugih in tretjih mest. Prva mesta so 
osvojili: Tatjana Smolnikar (absolut
na zmagovalka med dekleti), Verena 
Perko in Vlado Urh (absolutni zma
govalec), druga pa: Ksenija Smolni

kar, Jaka Skorjam: in Zvone Kemprl. 
Zelo vidne rezultate pa so dosegli 

tudi tekači iz pionirskih in mladinskih 
vrst, med katerimi se je najbolj izka
zal DARKO ŠČUUA, ki je kot 
mlajši mladinec opozoril nase z odlič
nimi rezultati na srednjih progah. V 
iztekajoči se sezoni je na državnem 
prvenstvu v Mariboru osvojil 6. me
sto na 1000 m, z rezultatom 2.37.7. 
Na slovenskem prvenstvu je v isti dis
ciplini z nekaj slabšim rezultatom 
osvojil 4. mesto. Prav na zadnjem 
kvalifikacijskem tekmovanju za po
kalno tekmovanje Slovenije pa je do
segel največji upseh, saj je v močni 
republiški konkurenci zmagal. 

Tudi LUCIJA PREŠERN je že po-
dobrih treh mesecih treninga postala 
prava atletinja. Njen največji uspeh je 
vsekakor 2. mesto na pravkar konča
nem pionirskem prvenstvu Slovenije 
v Celju. V kvalifikacijah je na 100 m 
tekla odličnih 13.32, finalni tek pa je 
opravila še bolje, kar njeno drugo 
mesto in rezultat 13.14 tudi dokazuje
ta. Prehitela je številne tekmovalke iz 
zelo močnih slovenskih klubov, kot 
so: Kladivar Celje, Maribor, Nova 
Gorica in Koper. 

Svilanit Kamnik 
Komisija za delovna 
razmerja skupnih služb 
objavlja 
prosta dela In naloge 
vzdrževalke 
prostorov 
za določen čas (nadomeš
čanje delavke med porod
niškim dopustom) s polnim 
delovnim časom 
OD znaša 90.000 din. 
Vse kandidatke vabimo, da 
se javijo na pogovor v ka
drovski socialni oddelek, 
00 Kovinarska 4 ali pošlje
jo pisne vloge v roku 8 dni 
po objavi. 

Lončarsko podjetje 
Komenda 

odkupuje 
stara ostrešja in vse vrste 
mehkega lesa (bor, smreka, 
jelka) Cena ugodna) Infor
macije vsak dan od 6. do 
14. ure. Tel. (061)841-015. 

Dijak II. letnika išče sobo 
v Kamniku ali okolici. 
Ivica Volf, Gregorčičeva 
8/d, Ilirska Bistrica, tel. 
(067) 81-972. 

Na 200 m je v Sloveniji celo najhi
trejša, vendar uradno ta disciplina 
med pionirkami ne obstoji. Obstoji 
pa disciplina 300 m, kjer je peta naj
hitrejša pionirka Slovenije, s časom 
43.7. Vsi ti rezultati dokazujejo, da je 
Lucija trenutno najperspektivnejša 
mlada atletinja v Kamniku. Pri šprin-
terjih velja omeniti Se DAMJANA 
ZDOVCA, ki je v teku na 300 m na 
slovenskem prvenstvu osnovnih Sol 
zasedel 2. mesto, s časom 38.62. 
Kljub rahli poškodbi je odlično tekel 
tudi na posamičnem prvenstvu Slove
nije, kjer je z osebnim rekordom v 
isti disciplini osvojil 5. mesto. MAR
KO URŠIČ je še eden iz garniture 
odličnih tekačev. Na prvenstvu Jugo
slavije za ml. mladince je bil v teku 
na 2000 m z zaprekami sedmi, na pr
venstvu Slovenije pa četrti, z rezulta
tom 6.54,0. Če bo Marko z resnim 
delom nadljeval, lahko pričakujemo 
da bo dostojno naslednik Francija 
Novaka, dolgoletnega reprezentanta 
v teku na 3000 z zaprekami. 

To je bila predstavitev trenutno 
najboljših atletov atletskega kluba, 
imamo pa že tudi nekaj novih »mladi
čev«, ki se vztrajno prebijajo v ospre
dje slovenske atletike. To so Simon 
Spruk na srednjih progah in Ignac 
Zupan ter Mojca Pavič na kratkih. 

Atletika v Kamniku živi in bo žive
la tudi Se naprej, kljub ne ravno rož
nati finančni situaciji. Vsi namreč do
bro vemo, da so stroški potovanja že 
po Sloveniji dovolj veliki, da ne go
vorimo o opremi, ki jo vsak tekmova
lec nujno potrebuje. Morda bodo 
prav te vrstice spodbudile Se koga od 
staršev, da bo svojega malčka napotil 
na štadion in si trening tudi ogledal. 
Če ga bo družba pritegnila, pa se lah
ko v aktivno delo v klubu vključi Se 
sam. Kadra v klubu še vedno ni do
volj, čeprav zagnana trenerja MAR
KO ROKAVEC in BRANKO RE-
PIČ zaenkrat uspešno krmarita našo 
atletsko barko med »scilo in karib-
do«. Naj jo Se naprej! 

MATIC ROMŠAK 

(ŠJ, Kamniški občan 

Dežurstva trgovin 

V soboto, 4. oktobra, bodo od 
7. do 19. ure odprte trgovine Ba-
kovnik, Duplica in Komenda, v 
nedeljo, 5. oktobra, od 8. do 11. 
ure pa Bakovnik. Naslednjo so
boto, 11. oktobra, bodo odprte 
trgovine Emona, Šmarca, Moste, 
v nedeljo, 12. oktobra pa Emo
na. Delovni čas je ob sobotah in 
nedeljah enak. 

Glasbena šola 
Kamnik, 
Kajuhova pot 11 
razpisuje 
prosta dela in naloge 

tajnice 
Pogoji: 
- srednja ekonomska ali 
administrativna šola 
- dvomesečno poskusno 
delo 
Delovno razmerje sklene
mo za nedoločen čas, s po
lovičnim delovnim časom. 
Prijave sprejemamo 15 dni 
po objavi. 

KAMNIŠKI OBČAN, glasilo 
občinske konference SZDL 
Kamnik - Kamniški občan je 
aprila 1981 ob 20-letnici 
izhajanja prejel srebrni znak 
OF - Ureja Svet za informira
nje, predsednik Janez Pirš, 
in uredniški odbor v sestavi: 
Katarina Cerar, Damjan Gla
dek, Romana Grčar, Janez 
Maleš, Anica Rak, Matic 
Romšak, Stane Simšič in Ja
na Taškar, glavna in odgo
vorna urednica. Tehnični 
urednik Franci Mihevc. Stro
kovna sodelavka Vera Mejač. 
- Izhaja dvakrat mesečno -
Naslov uredništva: Kamnik, 
Titov trg 9, telefon 831-311 -
tekoči račun pri OK SZDL 
50140-678-57039 - Kamniški 
občan - Rokopisov in foto
grafij ne vračamo - Tiska 
,CGP Delo v Ljubljani. 


